
 

 

  

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kultursalen, AKSET kultur- og skolesamfunn 

Dato: 11.12.2023 

Tidspunkt: 09:00  -  15:37 
 

Følgende medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Rep. Varamedlem for 
Unn-Elisabeth Tronstad 
Kristiansen 

Ordfører AP  

Geir Jostein Ørsjødal Varaordfører H  
Trond Bjørken Medlem AP  
Vibeke Arntzen Medlem AP  
Jon Tokle Yri Medlem AP  
Mads Arild Nervik Medlem AP  
Lise Eriksen Medlem AP  
Signar Tormod Berger Medlem AP  
Ørjan Andre Manum Høvik Medlem AP  
Christina Heggstad Medlem AP  
Laila Høgsve Bragstad Medlem H  
Tore Wold Medlem H  
Magnus Fossum Medlem H  
Siv Berg Aune Medlem H  
Trude Hoff Medlem SP  
Kjetil Klepp Medlem SP  
Margrete Letnes Medlem SP  
Petter Vesterås Medlem SP  
Torstein Næss Medlem SP  
Nina Oppebøen Varamedlem SP Lars Selseth Markhus 
Jorid Melhus Varamedlem SP Renata Ulvin 
Anders Røflo Medlem SP  
Lill Theres Vist Trætli Medlem SV  
Harald Ness Medlem SV  
Erlend Østgård Kvakland Medlem KRF  

 
Følgende faste medlemmer møtte ikke: 
Navn Rep.  
Renata Ulvin MEDL SP 



 

Lars Selseth Markhus MEDL SP 
 

Merknader: 
For ungdomsrådet møtte Victoria Smistad og Sanna Bakstad Jensen med møte- og talerett. 
  
Orientering av Innherred Renovasjon v/ Geir Tore Leira i starten av møtet. 
  
Ordfører orienterte om muligheten for å stille spørsmål i møtet i henhold til kml. § 11-2. 
  
Repr. Signar Berger (AP) ble innvilget permisjon fra kl. 10:50 - 12:44, og vararepr. Eivind Fossum 
(AP) møtte. 
Repr. Erlend Kvakland (Krf) ble innvilget permisjon fra kl. 13:15, og vararepr. Edit Jakobsen (Krf) 
møtte. 
Ungdomsrådets repr. Victoria Smistad ble innvilget permisjon fra kl. 15:15. 
  
I tillegg til ordfører ble Petter Vesterås og Tore Wold valgt til å underskrive protokollen. 
  
 
Dessuten møtte: 
Navn Stilling 
Stein Erik Breivikås kommunedirektør 

 
  



 

Underskrifter: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at møteprotokollen er ført i samsvar med det som ble vedtatt i møtet. 
 
 
______________________ ______________________ _______________________ 
ordfører medlem medlem



 

Saksliste 

 
Utvalgs-
saksnr. 

 
Tittel 

UOFF 
(Lukket) 

GS 6/23 Godkjenning av innkalling og saksliste  
PS 51/23 Økonomiplan 2024-2027 med budsjett 2024  
PS 52/23 Kommunens prioriteringer av spillemidler i 2024  
PS 53/23 Valg av styrer, råd og utvalg 2023-2027 - Supplerende  
PS 54/23 Møteplan 2024 for styrer, råd og utvalg  
PS 55/23 Naboer AB - salg av aksjer i forbindelse med ny eierreform  
PS 56/23 Kvalitetsmelding barnehage 2022 - 2023  
PS 57/23 Kvalitetsmelding for grunnskolen 2022-2023  
PS 58/23 Forslag til avtale mellom Inderøy kommune og Røra Næringspark 

AS - utbygging fase II 
 

PS 59/23 Planlegging av nytt bygg for uteavdelingen - Kalkyler og reviderte 
tegninger 

 

PS 60/23 Politisk behandling av temaplan for fastlegetenesta i Inderøy 
kommune 

 

PS 61/23 Salg av aksjer i Ifjobb AS til Indre Fosen kommune  
PS 62/23 Anmodning bosetting av Flyktninger 2024  
PS 63/23 Ny renovasjonsforskrift, slamforskrift og selskapsavtale vedtas  

GS 6/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Avstemming 

Enstemmig 

  

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

Innkalling og sakliste godkjent uten merknader. 

  

PS 51/23 Økonomiplan 2024-2027 med budsjett 2024 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
  



 

1.Fremlagt forslag til økonomiplan 2024-2027 for Inderøy kommune, godkjennes med de føringer 
og premisser for kommunens tjenesteproduksjon som det kommer frem av økonomiplan av 
31.10.2023. 

2.Driftsbudsjett for 2024 vedtas i samsvar med Kommunedirektørens forslag, i henhold til §5-4 
Bevilgningsoversikter – drift. 

3.Netto bevilgninger til sektorene vedtas i samsvar med Kommunedirektørens forslag, i henhold 
til § 5-4 Sum bevilgninger drift, netto. 

4.Kommunedirektøren gis fullmakt til følgende (drift): 
1.fordele midler fra fellesområdet til de enkelte sektorene. 
2.foreta ikke-prinsipielle endringer av budsjettmidler innenfor sektor. 
3.disponere 0,5 mill. kroner av «disposisjonsfond bolyst» for 2024 

5.Investeringsbudsjettet for 2024 vedtas i samsvar med Kommunedirektørens forslag, i henhold 
til § 5-5 Bevilgningsoversikt - investering. 

6.Kommunedirektøren får fullmakt til følgende (investering): 
1.ta opp nødvendige lån til investeringer i 2024 med inntil 84,1 mill. kroner. 
2.ta opp nødvendige lån til startlån med inntil 15 mill. kroner, samt videreutlån av 

startlån inntil 15 mill. kroner. 
7.Skatt på inntekt og formue for 2024 utskrives etter den maksimalsats Stortinget fastsetter. 
8.Kommunale avgifter og gebyrer, samt betaling for kommunale tjenester, fastsettes for 2024, 

slik det kommer frem av vedlegg «Gebyr- og betalingssatser 31.10.2023». 
9.Med hjemmel i eiendomsskatteloven § 2 og 3 skal det, for budsjettåret 2024, lignes 

eiendomsskatt i hele kommunen og for alle eiendommer, jfr.  eiendomsskatteloven § 3a. 
10.Ved taksering og utskriving av eiendomsskatt benytter kommunen skattevedtekter. 

Det benyttes ikke bunnfradrag. 
11.Iht. eiendomsskatteloven § 8 A-2 (1) skal verdien av bolig og fritidseiendommer multipliseres 

med 0,7. 
12.Den generelle eiendomsskattesatsen for 2024, for de skattepliktige eiendommer, settes til 3,0 

– tre - promille. Jf. § 13. 
13.Med hjemmel i eiendomsskatteloven § 12 bokstav a, differensieres satsene ved at den 

skattesats som skal gjelde for boliger og fritidseiendommer i 2024, settes til 2,5 – to og en 
halv – promille. 

14.Det er for 2024 fastsatt 12 terminer for betaling av eiendomsskatt, jfr. eiendomsskatteloven § 
25. Skatteyter kan få betale hele skattebeløpet i 1. termin. 

15.I henhold til eiendomsskatteloven § 7 a, fritas følgende for eiendomsskatt: 
1.Eiendommer til stiftelser eller institusjoner som tar sikte på å gagne en kommune, et 

fylke eller staten 
2.Eiendommer tilhørende Innherred Renovasjon IKS 
3.Mosvik vannverk 
4.Kulturbygg 
5.Idrettsanlegg 
6.Kirkestuer 
7.Bedehus 
8.Klubbhus/forsamlingshus/anlegg til frivillige lag og foreninger 
9.Samfunnshus/grendehus 
10.Fylkeskommunale skoler 

16.I henhold til eiendomsskatteloven § 7 b, fritas følgende for eiendomsskatt: 
1.Fredede bygninger jfr. kulturminneloven mv. 
2.Bygninger tilhørende museum og historielag 



 

3.For 2024 åpnes det ikke for fritak av eiendomsskatt etter søknad. 
17.Inderøy kommune sier opp hele samarbeidsavtalen med distriktsmedisinsk senter (DMS) 

 

 

 

Behandling i  Arbeidsmiljøutvalget - 09.11.2023: 

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig tatt til orientering. 

  

 

Uttalelse i Arbeidsmiljøutvalget - 09.11.2023 

Økonomiplan 2024-2027 med budsjett 2024 tas til orientering. 

  

 

 

Behandling i  Rådet for likestilling av mennesker med nedsatt funksjonsevne - 10.11.2023: 

Forslag fremmet i møte: 

Rådet for likestilling av mennesker med nedsatt funksjonsevne forutsetter at avtale med DMS Inn-

Trøndelag ikke sies opp i sin helhet før pasientsikkerheten er ivaretatt og ansatte og kompetanse er 

på plass i Inderøy kommune. 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig tatt til orientering. 

 

Uttalelse i Rådet for likestilling av mennesker med nedsatt funksjonsevne - 10.11.2023 

Økonomiplan 2024-2027 med budsjett tas til orientering. 

Rådet for likestilling av mennesker med nedsatt funksjonsevne forutsetter at avtale med DMS Inn-

Trøndelag ikke sies opp i sin helhet før pasientsikkerheten er ivaretatt og ansatte og kompetanse er 

på plass i Inderøy kommune. 

  

 

 

Behandling i  Eldres råd - 10.11.2023: 

Avstemming 



 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig tatt til orientering, med merknad fra rådet. 

  

 

Uttalelse i Eldres råd - 10.11.2023 

Økonomiplan 2024-2027 med budsjett 2024 tas til orientering med følgende merknad: 

Dagtilbudet til hjemmeboende demente kan ikke reduseres! Antall demente øker til stadighet, og 

risikoen med nedskjæring her vil forverre situasjonen ytterligere. De siste 6 årene har Eldres råd i 

samarbeid med resten av kommunen arbeidet med LEVE HELE LIVET og ET ALDERSVENNLIG 

LOKALSAMFUNN, samt deltatt aktivt i opprettelse av Frivillighetsplan og Sosialpolitisk Boligplan.  

Vedtas en slik endring i dagtilbudet rives alt dette ned, og intensjonen med parolen om at vi i Inderøy 

skal bo trygt hjemme elimineres med ett pennestrøk.  

En viser også til den demografiske store oppgangen som vil komme i 2027, og at slike reduksjoner på 

dette dagtilbudet derfor ikke kan aksepteres. 

En eventuell nedleggelse av kjøp av tjenesten fra Maurtuva vil også få negative utslag. Dette vil føre 

til at disse tjenestene må erstattes av kommunalt tilbud. 

  

Eldres råd synes det er svært beklagelig at det foreslås nedleggelse av Mosvik Omsorg og 

Aktivitetssenter (MOAS). 

  

Eldres råd vil ellers berømme at det avsettes midler til skyssordning knyttet til dagtilbud for 

hjemmeboende eldre. 

  

  

 

 

Behandling i  Hovedutvalg Natur - 13.11.2023: 

Saksordfører: Kommunedirektøren 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag med tillegg ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i hovedutvalg Natur - 13.11.2023 

Økonomiplan 2024-2027 med budsjett 2024 tas til orientering med innspill og spørsmål til 

formannskapet via gruppeledere. 



 

  

  

 

 

Behandling i  Hovedutvalg Folk - 14.11.2023: 

Saksordfører: Kommunedirektøren 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag med tillegg ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i hovedutvalg Folk - 14.11.2023 

Økonomiplan 2024-2027 med budsjett 2024 tas til orientering med innspill og spørsmål til 

formannskapet via gruppeledere. 

  

 

 

Behandling i  Administrasjonsutvalget - 17.11.2023: 

Saksordfører: Geir Jostein Ørsjødal 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag med tillegg ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i Administrasjonsutvalget - 17.11.2023 

Økonomiplan 2024-2027 med budsjett 2024 tas til orientering med innspill og spørsmål til 

formannskapet. 

  

  

 

 

Behandling i  Formannskapet - 27.11.2023: 

Saksordfører: Unn-Elisabeth Tronstad Kristiansen 

  

Forslag fremmet i møtet av Ap/H: 



 

Kompetanseutvikling og rekruttering: 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret bevilger 1 mill ekstra til økt satsing på kompetanseutvikling og rekruttering i 2024. 

Satsingen sees i sammenheng med arbeidet med helsefremmende organisasjon. Satsingen kobles 

også til det pågående arbeidet i prosjekt «TØRN», for utvikling av nye arbeids- og 

organisasjonsformer i kommunenes helse- og omsorgstjenester. 

Satsingen skal sikre: 

-    Økt bruk av heltid 

-    Tiltak som forbedrer arbeidsmiljøet 

-    Kvalifiserings- og inkluderingstiltak 

-    Aktiv rekruttering til helse/omsorgssektoren 

Alle tiltak i satsingen skal utvikles sammen med våre ansatte. KD sikrer at prosessen forankres blant 

ansatte i helse/omsorg. 

Kommunestyret ber KD arbeide for å utvikle et formalisert samarbeid mellom Innherreds-

kommunene om rekrutterings- og kvalifiseringstiltak, med oppstart i løpet av 2024. 

 

Politikk, administrasjon, næring og kultur 

NÆRING:  

Se på mulighetene for å øke støtten til Inderøy Utvikling (IU) i 2024. Tilskuddet er foreslått 

nedtrappet, men IU har foreløpig ikke nok medlemmer til å drifte virksomheten uten tilskudd fra 

kommunen. IU ønsker heller ikke en sammenslåing med Innherred Næringsforening. 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret opprettholder støtten til IU i 2024 på samme nivå som i 2023. 

•    Inndekning av kr 100.000,- tas fra NTE-fondet 

•    Verbalforslag:  

Kommunestyret ber KD utrede ulike muligheter for framtidig administrasjon av Spiren Næringshage 

 

KULTUR:  

Kulturskolen: 

I forbindelse med behandling av budsjett og økonomiplan 2022 ble følgende vedtak fattet: 

  

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret ønsker økt fokus på reduksjon av ventelistene i Kulturskolen. Arbeidet med å sikre 

plass til alle som ønsker det i Kulturskolen intensiveres, med utgangspunkt i kommunestyrets vedtak 

fra 2022.  



 

  

Frivillighet: 

Utstyr av dårlig kvalitet og ødelagt utstyr i Inderøy kulturhus går også ut over frivilligheten. 

Diskusjon rundt mulige tilskuddsmidler til utstyr, i regi av frivilligheten. Hvem har ansvaret for utstyr i 

AKSET, som mange ulike aktører benytter – også skolene? 

Drift av anlegg – tilskudd til drift av idrettsanlegg fra Inderøy kommune er ikke justert opp på mange 

år. Økte kostnader til vedlikehold sliter på frivillige organisasjoner, spesielt på idrettslagene. 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret øker tilskuddet til frivillighetens arbeid med barn og unge med kr 100.000,- i 2024 

  

 

Oppvekst: 

BARNEHAGE 

Effektivisering av barnehagedrift. Avvikling av Mosvik barnehage: 

Svaret fra KD beregner at Mosvik barnehage skal legges ned, men tar ikke med i beregningen 

inntekter for utleie av bygningene. Det er utfordrende å beregne kommunens kostnad ved å skulle gi 

tilskudd til eventuell ideell aktørs drift av barnehage i Mosvik, da vi ikke har oversikt over antall barn 

og aldersgrupper for barna.  

•    Kommunestyret vil sikre et dekkende barnehagetilbud i Mosvik. Dersom kommunen ikke skal 

drive barnehage i egen regi, bes KD tilrettelegge for ideelle aktørers drift av barnehage i Mosvik. 

•    Inndekning: Eventuelle tilskudd til ideell aktørs drift av barnehage i Mosvik behandles i revidert 

budsjettbehandling. 

 

Helse og omsorg: 

INSTITUSJONSDRIFT 

Utleie kjøkkendrift Inderøyheimen: 

•    Forslag til vedtak: 

 

Kommunestyret ber KD kartlegge økt utnyttelse av driften av institusjonskjøkkenet, i kommunal regi. 

Inndekning: redusert resultat. 

  

HJEMMETJENESTER 

MAURTUVA – oppsigelse av avtale 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret opprettholder Inderøy kommunes tilbud om dagaktivitet og døgnavlastning ved 



 

Maurtuva Vekstgård.  

  

 

MOAS – samling av tjenester. Utleie til helseformål 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret vil sikre kontinuerlig drift av tjenester innen helse/omsorg i kommunal regi i MOAS. 

For å sikre faglig kvalitet i tjenestene, samt rekruttering og kvalifisering av tilstrekkelig bemanning 

innen helse/omsorg, skal Inderøy kommune i løpet av 2024 sette i gang en helhetlig satsing på: 

-    Økt bruk av heltid 

-    Tiltak som forbedrer arbeidsmiljøet 

-    Kvalifiserings- og inkluderingstiltak 

-    Aktiv rekruttering til helse/omsorgssektoren 

 

Satsingen sees i sammenheng med arbeidet med helsefremmende organisasjon. Satsingen kobles 

også til det pågående arbeidet i prosjekt «TØRN», for utvikling av nye arbeids- og 

organisasjonsformer i kommunenes helse- og omsorgstjenester. 

Alle tiltak i satsingen skal utvikles sammen med våre ansatte. KD sikrer at prosessen forankres blant 

ansatte i helse/omsorg. 

Kommunestyret ber KD arbeide for å utvikle et formalisert samarbeid mellom Innherreds-

kommunene om rekrutterings- og kvalifiseringstiltak, med oppstart i løpet av 2024. 

KD bes utrede flere alternativer til samordning av dagens HDO-plasser, med mulighet for å frigi 

bygningsmasser til nye bo-konsept innen helseformål. 

•    Inndekning: Driftskostnader kan kuttes på lik linje med KDs forslag dersom andre HDO-plasser slås 

sammen. Utleie av andre bygningsmasser vil kunne gi inntekter på linje med KDs forslag til inntekt 

ved utleie av MOAS. 

  

Plan, landbruk og kommunalteknikk 

VEG, VANN, AVLØP 

 

Omklassifisering av Otertjønnvegen og Hindbergvegen 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret ønsker ikke å privatisere vegstrekninger til fastboende innbyggere. 

Dersom vegstrekninger uten fastboende innbyggere skal omklassifiseres, bes KD gjennomføre en 

konsekvensutredning i forkant av en politisk behandling av saken. 

Alle berørte parter skal involveres i utredningen. 



 

 

EIENDOM 

Kommunale boliger: 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret ber KD intensivere arbeidet med utleie av kommunale boliger i 2024. Retningslinjer 

for utleie av kommunale boliger bør sees på, for å gi kommunen økt fleksibilitet for utleie. 

•    Inndekning: 

Det beregnes bedret resultat på kr 500.000,- fra økt utleie av kommunale boliger i budsjettet for 

2024. 

 

Inntekter og utgifter – Spiren: 

Svaret fra KD viser kun inntekter, ikke utgifter ved drift av Spiren. 

Det ser heller ikke ut som alle leietakere (blant annet i Paviljongen) er tatt med i oversikten over 

leietakere. 

•    Vi etterspør kostnader ved drift av Spiren 

•    Økt husleie Innvandrertjenesten – forslag til vedtak: 

Innvandrertjenesten har økt aktivitet og økt bruk av lokalene i Spiren, pga. økt bosetting av 

flyktninger. KD bes øke leieinntektene for Innvandrertjenestens lokaler med 100.000,- til totalt kr 

400.000,- i 2024. 

 

Forslag fremmet av Krf, SP, SV: 

-KD bes om å videreføre variabel lønn ved Sakshaug skole, til innleie av vikarier. 

  

-KD bes om å videreføre eiendomsskatten på dagens nivå. 

  

  

Avstemming 

Kompetanseutvikling og rekruttering: 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret bevilger 1 mill ekstra til økt satsing på kompetanseutvikling og rekruttering i 2024. 

Satsingen sees i sammenheng med arbeidet med helsefremmende organisasjon. Satsingen kobles 

også til det pågående arbeidet i prosjekt «TØRN», for utvikling av nye arbeids- og 

organisasjonsformer i kommunenes helse- og omsorgstjenester. 

Satsingen skal sikre: 

-    Økt bruk av heltid 



 

-    Tiltak som forbedrer arbeidsmiljøet 

-    Kvalifiserings- og inkluderingstiltak 

-    Aktiv rekruttering til helse/omsorgssektoren 

Alle tiltak i satsingen skal utvikles sammen med våre ansatte. KD sikrer at prosessen forankres blant 

ansatte i helse/omsorg. 

Kommunestyret ber KD arbeide for å utvikle et formalisert samarbeid mellom Innherreds-

kommunene om rekrutterings- og kvalifiseringstiltak, med oppstart i løpet av 2024. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Politikk, administrasjon, næring og kultur 

NÆRING:  

Se på mulighetene for å øke støtten til Inderøy Utvikling (IU) i 2024. Tilskuddet er foreslått 

nedtrappet, men IU har foreløpig ikke nok medlemmer til å drifte virksomheten uten tilskudd fra 

kommunen. IU ønsker heller ikke en sammenslåing med Innherred Næringsforening. 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret opprettholder støtten til IU i 2024 på samme nivå som i 2023. 

•    Inndekning av kr 100.000,- tas fra NTE-fondet 

•    Verbalforslag:  

Kommunestyret ber KD utrede ulike muligheter for framtidig administrasjon av Spiren Næringshage 

Enstemmig vedtatt. 

 

KULTUR:  

Kulturskolen: 

I forbindelse med behandling av budsjett og økonomiplan 2022 ble følgende vedtak fattet: 

  

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret ønsker økt fokus på reduksjon av ventelistene i Kulturskolen. Arbeidet med å sikre 

plass til alle som ønsker det i Kulturskolen intensiveres, med utgangspunkt i kommunestyrets vedtak 

fra 2022.  

Enstemmig vedtatt. 

  

Frivillighet: 

Utstyr av dårlig kvalitet og ødelagt utstyr i Inderøy kulturhus går også ut over frivilligheten. 

Diskusjon rundt mulige tilskuddsmidler til utstyr, i regi av frivilligheten. Hvem har ansvaret for utstyr i 

AKSET, som mange ulike aktører benytter – også skolene? 



 

Drift av anlegg – tilskudd til drift av idrettsanlegg fra Inderøy kommune er ikke justert opp på mange 

år. Økte kostnader til vedlikehold sliter på frivillige organisasjoner, spesielt på idrettslagene. 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret øker tilskuddet til frivillighetens arbeid med barn og unge med kr 100.000,- i 2024 

Enstemmig vedtatt. 

 

Oppvekst: 

BARNEHAGE 

Effektivisering av barnehagedrift. Avvikling av Mosvik barnehage: 

Svaret fra KD beregner at Mosvik barnehage skal legges ned, men tar ikke med i beregningen 

inntekter for utleie av bygningene. Det er utfordrende å beregne kommunens kostnad ved å skulle gi 

tilskudd til eventuell ideell aktørs drift av barnehage i Mosvik, da vi ikke har oversikt over antall barn 

og aldersgrupper for barna.  

•    Kommunestyret vil sikre et dekkende barnehagetilbud i Mosvik. Dersom kommunen ikke skal 

drive barnehage i egen regi, bes KD tilrettelegge for ideelle aktørers drift av barnehage i Mosvik. 

•    Inndekning: Eventuelle tilskudd til ideell aktørs drift av barnehage i Mosvik behandles i revidert 

budsjettbehandling. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Helse og omsorg: 

INSTITUSJONSDRIFT 

Utleie kjøkkendrift Inderøyheimen: 

•    Forslag til vedtak: 

 

Kommunestyret ber KD kartlegge økt utnyttelse av driften av institusjonskjøkkenet, i kommunal regi. 

Inndekning: redusert resultat. 

Enstemmig vedtatt. 

  

HJEMMETJENESTER 

MAURTUVA – oppsigelse av avtale 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret opprettholder Inderøy kommunes tilbud om dagaktivitet og døgnavlastning ved 

Maurtuva Vekstgård.  

Enstemmig vedtatt.  



 

 

MOAS – samling av tjenester. Utleie til helseformål 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret vil sikre kontinuerlig drift av tjenester innen helse/omsorg i kommunal regi i MOAS. 

For å sikre faglig kvalitet i tjenestene, samt rekruttering og kvalifisering av tilstrekkelig bemanning 

innen helse/omsorg, skal Inderøy kommune i løpet av 2024 sette i gang en helhetlig satsing på: 

-    Økt bruk av heltid 

-    Tiltak som forbedrer arbeidsmiljøet 

-    Kvalifiserings- og inkluderingstiltak 

-    Aktiv rekruttering til helse/omsorgssektoren 

 

Satsingen sees i sammenheng med arbeidet med helsefremmende organisasjon. Satsingen kobles 

også til det pågående arbeidet i prosjekt «TØRN», for utvikling av nye arbeids- og 

organisasjonsformer i kommunenes helse- og omsorgstjenester. 

Alle tiltak i satsingen skal utvikles sammen med våre ansatte. KD sikrer at prosessen forankres blant 

ansatte i helse/omsorg. 

Kommunestyret ber KD arbeide for å utvikle et formalisert samarbeid mellom Innherreds-

kommunene om rekrutterings- og kvalifiseringstiltak, med oppstart i løpet av 2024. 

KD bes utrede flere alternativer til samordning av dagens HDO-plasser, med mulighet for å frigi 

bygningsmasser til nye bo-konsept innen helseformål. 

•    Inndekning: Driftskostnader kan kuttes på lik linje med KDs forslag dersom andre HDO-plasser slås 

sammen. Utleie av andre bygningsmasser vil kunne gi inntekter på linje med KDs forslag til inntekt 

ved utleie av MOAS. 

Enstemmig vedtatt. 

  

Plan, landbruk og kommunalteknikk 

VEG, VANN, AVLØP 

 

Omklassifisering av Otertjønnvegen og Hindbergvegen 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret ønsker ikke å privatisere vegstrekninger til fastboende innbyggere. 

Dersom vegstrekninger uten fastboende innbyggere skal omklassifiseres, bes KD gjennomføre en 

konsekvensutredning i forkant av en politisk behandling av saken. 

Alle berørte parter skal involveres i utredningen. 

Enstemmig vedtatt. 



 

 

EIENDOM 

Kommunale boliger: 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret ber KD intensivere arbeidet med utleie av kommunale boliger i 2024. Retningslinjer 

for utleie av kommunale boliger bør sees på, for å gi kommunen økt fleksibilitet for utleie. 

•    Inndekning: 

Det beregnes bedret resultat på kr 500.000,- fra økt utleie av kommunale boliger i budsjettet for 

2024. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Inntekter og utgifter – Spiren: 

Svaret fra KD viser kun inntekter, ikke utgifter ved drift av Spiren. 

Det ser heller ikke ut som alle leietakere (blant annet i Paviljongen) er tatt med i oversikten over 

leietakere. 

•    Vi etterspør kostnader ved drift av Spiren 

•    Økt husleie Innvandrertjenesten – forslag til vedtak: 

Innvandrertjenesten har økt aktivitet og økt bruk av lokalene i Spiren, pga. økt bosetting av 

flyktninger. KD bes øke leieinntektene for Innvandrertjenestens lokaler med 100.000,- til totalt kr 

400.000,- i 2024. 

Enstemmig vedtatt. 

 

  

-KD bes om å videreføre variabel lønn ved Sakshaug skole, til innleie av vikarier. 

Forslaget falt med 4 stemmer (Kristiansen (AP), Arntzen (AP), Berger (AP), Ørsjødal (H)). 

-KD bes om å videreføre eiendomsskatten på dagens nivå. 

Forslaget falt med 4 stemmer (Kristiansen (AP), Arntzen (AP), Berger (AP), Ørsjødal (H)). 

  

Kommunedirektørens forslag med tillegg ble enstemmig vedtatt. 

  

  

  

 

Innstilling i Formannskapet - 27.11.2023 

Kompetanseutvikling og rekruttering: 



 

Kommunestyret bevilger 1 mill ekstra til økt satsing på kompetanseutvikling og rekruttering i 2024. 

Satsingen sees i sammenheng med arbeidet med helsefremmende organisasjon. Satsingen kobles 

også til det pågående arbeidet i prosjekt «TØRN», for utvikling av nye arbeids- og 

organisasjonsformer i kommunenes helse- og omsorgstjenester. 

Satsingen skal sikre: 

-    Økt bruk av heltid 

-    Tiltak som forbedrer arbeidsmiljøet 

-    Kvalifiserings- og inkluderingstiltak 

-    Aktiv rekruttering til helse/omsorgssektoren 

Alle tiltak i satsingen skal utvikles sammen med våre ansatte. KD sikrer at prosessen forankres blant 

ansatte i helse/omsorg. 

Kommunestyret ber KD arbeide for å utvikle et formalisert samarbeid mellom Innherreds-

kommunene om rekrutterings- og kvalifiseringstiltak, med oppstart i løpet av 2024. 

 

Politikk, administrasjon, næring og kultur 

NÆRING:  

Se på mulighetene for å øke støtten til Inderøy Utvikling (IU) i 2024. Tilskuddet er foreslått 

nedtrappet, men IU har foreløpig ikke nok medlemmer til å drifte virksomheten uten tilskudd fra 

kommunen. IU ønsker heller ikke en sammenslåing med Innherred Næringsforening. 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret opprettholder støtten til IU i 2024 på samme nivå som i 2023. 

•    Inndekning av kr 100.000,- tas fra NTE-fondet 

Kommunestyret ber KD utrede ulike muligheter for framtidig administrasjon av Spiren Næringshage 

 

KULTUR:  

Kulturskolen: 

I forbindelse med behandling av budsjett og økonomiplan 2022 ble følgende vedtak fattet: 

  

Kommunestyret ønsker økt fokus på reduksjon av ventelistene i Kulturskolen. Arbeidet med å sikre 

plass til alle som ønsker det i Kulturskolen intensiveres, med utgangspunkt i kommunestyrets vedtak 

fra 2022.  

  

Frivillighet: 

Utstyr av dårlig kvalitet og ødelagt utstyr i Inderøy kulturhus går også ut over frivilligheten. 

Diskusjon rundt mulige tilskuddsmidler til utstyr, i regi av frivilligheten. Hvem har ansvaret for utstyr i 



 

AKSET, som mange ulike aktører benytter – også skolene? 

Drift av anlegg – tilskudd til drift av idrettsanlegg fra Inderøy kommune er ikke justert opp på mange 

år. Økte kostnader til vedlikehold sliter på frivillige organisasjoner, spesielt på idrettslagene. 

 

Kommunestyret øker tilskuddet til frivillighetens arbeid med barn og unge med kr 100.000,- i 2024. 

 

Oppvekst: 

BARNEHAGE 

Effektivisering av barnehagedrift. Avvikling av Mosvik barnehage: 

Svaret fra KD beregner at Mosvik barnehage skal legges ned, men tar ikke med i beregningen 

inntekter for utleie av bygningene. Det er utfordrende å beregne kommunens kostnad ved å skulle gi 

tilskudd til eventuell ideell aktørs drift av barnehage i Mosvik, da vi ikke har oversikt over antall barn 

og aldersgrupper for barna.  

•    Kommunestyret vil sikre et dekkende barnehagetilbud i Mosvik. Dersom kommunen ikke skal 

drive barnehage i egen regi, bes KD tilrettelegge for ideelle aktørers drift av barnehage i Mosvik. 

•    Inndekning: Eventuelle tilskudd til ideell aktørs drift av barnehage i Mosvik behandles i revidert 

budsjettbehandling. 

 

Helse og omsorg: 

INSTITUSJONSDRIFT 

Utleie kjøkkendrift Inderøyheimen: 

 

Kommunestyret ber KD kartlegge økt utnyttelse av driften av institusjonskjøkkenet, i kommunal regi. 

Inndekning: redusert resultat. 

  

HJEMMETJENESTER 

MAURTUVA – oppsigelse av avtale 

 

Kommunestyret opprettholder Inderøy kommunes tilbud om dagaktivitet og døgnavlastning ved 

Maurtuva Vekstgård.  

 

 

MOAS – samling av tjenester. Utleie til helseformål 

Kommunestyret vil sikre kontinuerlig drift av tjenester innen helse/omsorg i kommunal regi i MOAS. 



 

For å sikre faglig kvalitet i tjenestene, samt rekruttering og kvalifisering av tilstrekkelig bemanning 

innen helse/omsorg, skal Inderøy kommune i løpet av 2024 sette i gang en helhetlig satsing på: 

-    Økt bruk av heltid 

-    Tiltak som forbedrer arbeidsmiljøet 

-    Kvalifiserings- og inkluderingstiltak 

-    Aktiv rekruttering til helse/omsorgssektoren 

 

Satsingen sees i sammenheng med arbeidet med helsefremmende organisasjon. Satsingen kobles 

også til det pågående arbeidet i prosjekt «TØRN», for utvikling av nye arbeids- og 

organisasjonsformer i kommunenes helse- og omsorgstjenester. 

Alle tiltak i satsingen skal utvikles sammen med våre ansatte. KD sikrer at prosessen forankres blant 

ansatte i helse/omsorg. 

Kommunestyret ber KD arbeide for å utvikle et formalisert samarbeid mellom Innherreds-

kommunene om rekrutterings- og kvalifiseringstiltak, med oppstart i løpet av 2024. 

KD bes utrede flere alternativer til samordning av dagens HDO-plasser, med mulighet for å frigi 

bygningsmasser til nye bo-konsept innen helseformål. 

•    Inndekning: Driftskostnader kan kuttes på lik linje med KDs forslag dersom andre HDO-plasser slås 

sammen. Utleie av andre bygningsmasser vil kunne gi inntekter på linje med KDs forslag til inntekt 

ved utleie av MOAS. 

  

Plan, landbruk og kommunalteknikk 

VEG, VANN, AVLØP 

 

Omklassifisering av Otertjønnvegen og Hindbergvegen 

 

Kommunestyret ønsker ikke å privatisere vegstrekninger til fastboende innbyggere. 

Dersom vegstrekninger uten fastboende innbyggere skal omklassifiseres, bes KD gjennomføre en 

konsekvensutredning i forkant av en politisk behandling av saken. 

Alle berørte parter skal involveres i utredningen. 

 

EIENDOM 

Kommunale boliger: 

 

Kommunestyret ber KD intensivere arbeidet med utleie av kommunale boliger i 2024. Retningslinjer 

for utleie av kommunale boliger bør sees på, for å gi kommunen økt fleksibilitet for utleie. 



 

•    Inndekning: 

Det beregnes bedret resultat på kr 500.000,- fra økt utleie av kommunale boliger i budsjettet for 

2024. 

 

Inntekter og utgifter – Spiren: 

Svaret fra KD viser kun inntekter, ikke utgifter ved drift av Spiren. 

Det ser heller ikke ut som alle leietakere (blant annet i Paviljongen) er tatt med i oversikten over 

leietakere. 

•    Vi etterspør kostnader ved drift av Spiren 

•    Økt husleie Innvandrertjenesten – forslag til vedtak: 

Innvandrertjenesten har økt aktivitet og økt bruk av lokalene i Spiren, pga. økt bosetting av 

flyktninger. KD bes øke leieinntektene for Innvandrertjenestens lokaler med 100.000,- til totalt kr 

400.000,- i 2024. 

 

 

  

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Repr. Trude Hoff (SP) ba om å få vurdert sin habilitet. 

Repr. Trude Hoff (SP) ble enstemmig erklært habil. 

  

Repr. Jorid Melhus (SP) ba om å få vurdert sin habilitet. 

Repr. Jorid Melhus (SP) ble enstemmig vurdert inhabil jf. Fvl. § 6 1. ledd litra a. 

  

Saksordfører: Unn-Elisabeth Tronstad Kristiansen 

  

Senterpartiet v/ Trude Hoff fremmet følgende forslag i møtet: 



 

 
Forslaget er altså 2,436 mill bedre enn kommunedirektør sitt forslag                     

                     

                     

b) Kommunedirektøren bes om å legge frem en utredning med kalkyler som hvordan utleie av 

kjøkkendrift vil løses, også med tanke på ansatte.                      

                     

  

SV v/ Lill Theres Vist Trætli fremmet følgende forslag: 

•    Opprettholde variabel lønn til innleie av vikarer 

•    Unngå reduksjon av antall kontaktlærere på ungdomsskolen 

 Dette vil gi en kostnad på til sammen 412 000 kroner per år i planperioden.  

  

Inndekning for tiltakene hentes ved å  

•    Justere promillesats på eiendomsskatt. 

  

Krf v/ Erlend Østgård Kvakland fremmet følgende forslag: 



 

 
* Økt bruk i 2+24 kan forsvares som overgang/tilrettelegging for nedklassifisering veier som på sikt 

vil  

redusere behov for å økning i investeringsbudsjettet. 

  

Arbeiderpartiet og Høyre fremmet følgende forslag: 

Kommunedirektøren får i oppdrag å skyve på investeringene i varige driftsmidler ut i fra hva 

kommunedirektøren vurderer som kritisk nødvendig eller hva som kan skyves på i budsjett og 

økonomiplan.  

Forskyving av investeringer bør gi en årlig reduksjon i kapitalkostnader i størrelsesorden 4-5 mil. pr. 

år.  

Kommunedirektøren får også i oppdrag å se på om det er investeringer innenfor selvkostområdet 

kan skyves på, med mål om at en økning i kommunale avgifter blir mindre en planen forutsetter. 

  

  

Høyre v/ Geir Jostein Ørsjødal fremmet følgende forslag: 

Tilskudd til private barnehager i Inderøy kommune skal følge nasjonal sats for 2024.  

  

  

Arbeiderpartiet og Høyre fremmet følgende endringsforslag: 

Økt rammetilskudd til gratis SFO for 1.- 3. trinn skal i sin helhet gå til økt bemanning i kommunens 

SFO, og ikke legges i fellesområdet. 

  

  

SV v/ Lill Theres Vist Trætli fremmet følgende forslag: 

Kommunestyret vedtar å senke takten på prosessen knyttet til vann og avløp, for å bidra til lavere 

belastning på innbyggernes privatøkonomi.  



 

  

  

Avstemming 

Punktvis avstemming av forslag fremmet av SP: 

Ikke endre i dagtilbud for hjemmeboende demente Stemmes over sammen med formannskapets 

innstilling 

Utsatt utleie av kjøkkendrift, Inderøyheimen b) Falt med 8 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes 

(SP), Vesterås (SP), Næss (SP), Oppebøen (SP), Røflo (SP),  Kvakland (Krf) 

Opprettholde lærerstillinger u-skolen Falt med 10 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), 

Vesterås (SP), Næss (SP), Oppebøen (SP), Røflo (SP), Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 

Ikke redusere variabel lønn Sakshaug skole Falt med 10 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), 

Vesterås (SP), Næss (SP), Oppebøen (SP), Røflo (SP), Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 

Tilskudd til en inkluderende og trygg russetid IVGS Enstemmig vedtatt 

Ytelser politikk Falt med 9 stemmer er (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), Næss (SP), Oppebøen (SP), 

Røflo (SP), Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 

Ikke gjennomføre reduksjon på eiendomsskatt Falt med 8 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes 

(SP), Vesterås (SP), Næss (SP), Oppebøen (SP), Røflo (SP),  Kvakland (Krf) 

  

Punktvis avstemming av forslag fremmet av Krf: 

Ingen endring eiendomsskatt Falt med 9 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), Næss (SP), 

Oppebøen (SP), Røflo (SP), Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 

Ingen endring i ytelser politikk Falt med 9 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), Næss (SP), 

Oppebøen (SP), Røflo (SP), Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 

Ikke ansette miljøterapeauter Falt med 5 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Røflo (SP), Ness (SV), 

Kvakland (Krf) 

Nedklassifisering av kommunale veier Falt med 7 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), Røflo 

(SP), Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 

Ikke utleie kjøkkendrift Stemmes over sammen med formannskapets innstilling 

Opprettholde Maurtuva Stemmes over sammen med formannskapets innstilling 

Opprettholde lærerstillinger u-skolen Falt med 9 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), Næss 

(SP), Oppebøen (SP), Røflo (SP), Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 

Ikke redusere variabel lønn Sakshaug skole Falt med 9 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), 

Næss (SP), Oppebøen (SP), Røflo (SP), Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 

Ikke nedlegging MOAS Falt med 8 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), Oppebøen (SP), Røflo 

(SP), Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 



 

  

Punktvis avstemming av forslag fremmet av SV: 

•    Opprettholde variabel lønn til innleie av vikarer Falt med 8 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), 

Letnes (SP), Oppebøen (SP), Røflo (SP), Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 

•    Unngå reduksjon av antall kontaktlærere på ungdomsskolen Falt med 7 stemmer (Hoff (SP), 

Klepp (SP), Letnes (SP), Røflo (SP), Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 

  

  

Kommunestyret vedtar å senke takten på prosessen knyttet til vann og avløp, for å bidra til lavere 

belastning på innbyggernes privatøkonomi. Falt med 6 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), 

Trætli (SV), Ness (SV), Kvakland (Krf) 

  

Forslag fremmet av H: 

Tilskudd til private barnehager i Inderøy kommune skal følge nasjonal sats for 2024. Vedtatt mot 6 

stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), Vesterås (SP), Oppebøen (SP), Røflo (SP) 

  

Forslag fremmet av AP/H: 

Økt rammetilskudd til gratis SFO for 1.- 3. trinn skal i sin helhet gå til økt bemanning i kommunens 

SFO, og ikke legges i fellesområdet. Vedtatt mot 6 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP),  Vesterås (SP), 

Næss (SP), Røflo (SP), Kvakland (Krf) 

  

Kommunedirektøren får i oppdrag å skyve på investeringene i varige driftsmidler ut i fra hva 

kommunedirektøren vurderer som kritisk nødvendig eller hva som kan skyves på i budsjett og 

økonomiplan.  

Forskyving av investeringer bør gi en årlig reduksjon i kapitalkostnader i størrelsesorden 4-5 mil. pr. 

år.  

Kommunedirektøren får også i oppdrag å se på om det er investeringer innenfor selvkostområdet 

kan skyves på, med mål om at en økning i kommunale avgifter blir mindre en planen forutsetter. 

Vedtatt mot 2 stemmer (Vesterås (SP), Næss (SP) 

  

Kommunedirektørens forslag med innstilling fra formannskapet og tillegg fremmet i møtet ble 

vedtatt mot 8 Stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), Vesterås (SP), Næss, (SP), Oppebøen (SP), 

Røflo (SP), Jakobsen (Krf) 

  

 



 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

Kommunedirektørens forslag: 

1.    Fremlagt forslag til økonomiplan 2024-2027 for Inderøy kommune, godkjennes med de føringer 

og premisser for kommunens tjenesteproduksjon som det kommer frem av økonomiplan av 

31.10.2023. 

2.    Driftsbudsjett for 2024 vedtas i samsvar med Kommunedirektørens forslag, i henhold til §5-4 

Bevilgningsoversikter – drift. 

3.    Netto bevilgninger til sektorene vedtas i samsvar med Kommunedirektørens forslag, i henhold til 

§ 5-4 Sum bevilgninger drift, netto. 

4.    Kommunedirektøren gis fullmakt til følgende (drift): 

    1.    fordele midler fra fellesområdet til de enkelte sektorene. 

    2.    foreta ikke-prinsipielle endringer av budsjettmidler innenfor sektor. 

    3.    disponere 0,5 mill. kroner av «disposisjonsfond bolyst» for 2024 

5.    Investeringsbudsjettet for 2024 vedtas i samsvar med Kommunedirektørens forslag, i henhold til 

§ 5-5 Bevilgningsoversikt - investering. 

6.    Kommunedirektøren får fullmakt til følgende (investering): 

    1.    ta opp nødvendige lån til investeringer i 2024 med inntil 84,1 mill. kroner. 

    2.    ta opp nødvendige lån til startlån med inntil 15 mill. kroner, samt videreutlån av startlån inntil 

15 mill. kroner. 

7.    Skatt på inntekt og formue for 2024 utskrives etter den maksimalsats Stortinget fastsetter. 

8.    Kommunale avgifter og gebyrer, samt betaling for kommunale tjenester, fastsettes for 2024, slik 

det kommer frem av vedlegg «Gebyr- og betalingssatser 31.10.2023». 

9.    Med hjemmel i eiendomsskatteloven § 2 og 3 skal det, for budsjettåret 2024, lignes 

eiendomsskatt i hele kommunen og for alle eiendommer, jfr.  eiendomsskatteloven § 3a. 

10.    Ved taksering og utskriving av eiendomsskatt benytter kommunen skattevedtekter. Det 

benyttes ikke bunnfradrag. 

11.    Iht. eiendomsskatteloven § 8 A-2 (1) skal verdien av bolig og fritidseiendommer multipliseres 

med 0,7. 

12.    Den generelle eiendomsskattesatsen for 2024, for de skattepliktige eiendommer, settes til 3,0 – 

tre - promille. Jf. § 13. 

13.    Med hjemmel i eiendomsskatteloven § 12 bokstav a, differensieres satsene ved at den 

skattesats som skal gjelde for boliger og fritidseiendommer i 2024, settes til 2,5 – to og en halv – 

promille. 

14.    Det er for 2024 fastsatt 12 terminer for betaling av eiendomsskatt, jfr. eiendomsskatteloven § 

25. Skatteyter kan få betale hele skattebeløpet i 1. termin. 



 

15.    I henhold til eiendomsskatteloven § 7 a, fritas følgende for eiendomsskatt: 

    1.    Eiendommer til stiftelser eller institusjoner som tar sikte på å gagne en kommune, et fylke eller 

staten 

    2.    Eiendommer tilhørende Innherred Renovasjon IKS 

    3.    Mosvik vannverk 

    4.    Kulturbygg 

    5.    Idrettsanlegg 

    6.    Kirkestuer 

    7.    Bedehus 

    8.    Klubbhus/forsamlingshus/anlegg til frivillige lag og foreninger 

    9.    Samfunnshus/grendehus 

10.    Fylkeskommunale skoler 

16.    I henhold til eiendomsskatteloven § 7 b, fritas følgende for eiendomsskatt: 

    1.    Fredede bygninger jfr. kulturminneloven mv. 

    2.    Bygninger tilhørende museum og historielag 

    3.    For 2024 åpnes det ikke for fritak av eiendomsskatt etter søknad. 

17.    Inderøy kommune sier opp hele samarbeidsavtalen med distriktsmedisinsk senter (DMS) 

  

Formannskapets innstilling: 

Kompetanseutvikling og rekruttering: 

Kommunestyret bevilger 1 mill ekstra til økt satsing på kompetanseutvikling og rekruttering i 2024. 

Satsingen sees i sammenheng med arbeidet med helsefremmende organisasjon. Satsingen kobles 

også til det pågående arbeidet i prosjekt «TØRN», for utvikling av nye arbeids- og 

organisasjonsformer i kommunenes helse- og omsorgstjenester. 

Satsingen skal sikre: 

-    Økt bruk av heltid 

-    Tiltak som forbedrer arbeidsmiljøet 

-    Kvalifiserings- og inkluderingstiltak 

-    Aktiv rekruttering til helse/omsorgssektoren 

Alle tiltak i satsingen skal utvikles sammen med våre ansatte. KD sikrer at prosessen forankres blant 

ansatte i helse/omsorg. 

Kommunestyret ber KD arbeide for å utvikle et formalisert samarbeid mellom Innherreds-

kommunene om rekrutterings- og kvalifiseringstiltak, med oppstart i løpet av 2024. 

 

Politikk, administrasjon, næring og kultur 



 

NÆRING:  

Se på mulighetene for å øke støtten til Inderøy Utvikling (IU) i 2024. Tilskuddet er foreslått 

nedtrappet, men IU har foreløpig ikke nok medlemmer til å drifte virksomheten uten tilskudd fra 

kommunen. IU ønsker heller ikke en sammenslåing med Innherred Næringsforening. 

•    Forslag til vedtak: 

Kommunestyret opprettholder støtten til IU i 2024 på samme nivå som i 2023. 

•    Inndekning av kr 100.000,- tas fra NTE-fondet 

Kommunestyret ber KD utrede ulike muligheter for framtidig administrasjon av Spiren Næringshage 

 

KULTUR:  

Kulturskolen: 

I forbindelse med behandling av budsjett og økonomiplan 2022 ble følgende vedtak fattet: 

  

Kommunestyret ønsker økt fokus på reduksjon av ventelistene i Kulturskolen. Arbeidet med å sikre 

plass til alle som ønsker det i Kulturskolen intensiveres, med utgangspunkt i kommunestyrets vedtak 

fra 2022.  

Frivillighet: 

Utstyr av dårlig kvalitet og ødelagt utstyr i Inderøy kulturhus går også ut over frivilligheten. 

Diskusjon rundt mulige tilskuddsmidler til utstyr, i regi av frivilligheten. Hvem har ansvaret for utstyr i 

AKSET, som mange ulike aktører benytter – også skolene? 

Drift av anlegg – tilskudd til drift av idrettsanlegg fra Inderøy kommune er ikke justert opp på mange 

år. Økte kostnader til vedlikehold sliter på frivillige organisasjoner, spesielt på idrettslagene. 

 

Kommunestyret øker tilskuddet til frivillighetens arbeid med barn og unge med kr 100.000,- i 2024. 

Oppvekst: 

BARNEHAGE 

Effektivisering av barnehagedrift. Avvikling av Mosvik barnehage: 

Svaret fra KD beregner at Mosvik barnehage skal legges ned, men tar ikke med i beregningen 

inntekter for utleie av bygningene. Det er utfordrende å beregne kommunens kostnad ved å skulle gi 

tilskudd til eventuell ideell aktørs drift av barnehage i Mosvik, da vi ikke har oversikt over antall barn 

og aldersgrupper for barna.  

•    Kommunestyret vil sikre et dekkende barnehagetilbud i Mosvik. Dersom kommunen ikke skal 

drive barnehage i egen regi, bes KD tilrettelegge for ideelle aktørers drift av barnehage i Mosvik. 

•    Inndekning: Eventuelle tilskudd til ideell aktørs drift av barnehage i Mosvik behandles i revidert 

budsjettbehandling. 



 

 

Helse og omsorg: 

INSTITUSJONSDRIFT 

Utleie kjøkkendrift Inderøyheimen: 

 

Kommunestyret ber KD kartlegge økt utnyttelse av driften av institusjonskjøkkenet, i kommunal regi. 

Inndekning: redusert resultat. 

 

HJEMMETJENESTER 

MAURTUVA – oppsigelse av avtale 

Kommunestyret opprettholder Inderøy kommunes tilbud om dagaktivitet og døgnavlastning ved 

Maurtuva Vekstgård.  

MOAS – samling av tjenester. Utleie til helseformål 

Kommunestyret vil sikre kontinuerlig drift av tjenester innen helse/omsorg i kommunal regi i MOAS. 

For å sikre faglig kvalitet i tjenestene, samt rekruttering og kvalifisering av tilstrekkelig bemanning 

innen helse/omsorg, skal Inderøy kommune i løpet av 2024 sette i gang en helhetlig satsing på: 

-    Økt bruk av heltid 

-    Tiltak som forbedrer arbeidsmiljøet 

-    Kvalifiserings- og inkluderingstiltak 

-    Aktiv rekruttering til helse/omsorgssektoren 

 

Satsingen sees i sammenheng med arbeidet med helsefremmende organisasjon. Satsingen kobles 

også til det pågående arbeidet i prosjekt «TØRN», for utvikling av nye arbeids- og 

organisasjonsformer i kommunenes helse- og omsorgstjenester. 

Alle tiltak i satsingen skal utvikles sammen med våre ansatte. KD sikrer at prosessen forankres blant 

ansatte i helse/omsorg. 

Kommunestyret ber KD arbeide for å utvikle et formalisert samarbeid mellom Innherreds-

kommunene om rekrutterings- og kvalifiseringstiltak, med oppstart i løpet av 2024. 

KD bes utrede flere alternativer til samordning av dagens HDO-plasser, med mulighet for å frigi 

bygningsmasser til nye bo-konsept innen helseformål. 

•    Inndekning: Driftskostnader kan kuttes på lik linje med KDs forslag dersom andre HDO-plasser slås 

sammen. Utleie av andre bygningsmasser vil kunne gi inntekter på linje med KDs forslag til inntekt 

ved utleie av MOAS. 

 

Plan, landbruk og kommunalteknikk 



 

VEG, VANN, AVLØP 

 

Omklassifisering av Otertjønnvegen og Hindbergvegen 

Kommunestyret ønsker ikke å privatisere vegstrekninger til fastboende innbyggere. 

Dersom vegstrekninger uten fastboende innbyggere skal omklassifiseres, bes KD gjennomføre en 

konsekvensutredning i forkant av en politisk behandling av saken. 

Alle berørte parter skal involveres i utredningen. 

 

EIENDOM 

Kommunale boliger: 

Kommunestyret ber KD intensivere arbeidet med utleie av kommunale boliger i 2024. Retningslinjer 

for utleie av kommunale boliger bør sees på, for å gi kommunen økt fleksibilitet for utleie. 

•    Inndekning: 

Det beregnes bedret resultat på kr 500.000,- fra økt utleie av kommunale boliger i budsjettet for 

2024. 

Inntekter og utgifter – Spiren: 

Svaret fra KD viser kun inntekter, ikke utgifter ved drift av Spiren. 

Det ser heller ikke ut som alle leietakere (blant annet i Paviljongen) er tatt med i oversikten over 

leietakere. 

•    Vi etterspør kostnader ved drift av Spiren 

•    Økt husleie Innvandrertjenesten – forslag til vedtak: 

Innvandrertjenesten har økt aktivitet og økt bruk av lokalene i Spiren, pga. økt bosetting av 

flyktninger. KD bes øke leieinntektene for Innvandrertjenestens lokaler med 100.000,- til totalt kr 

400.000,- i 2024. 

  

Tillegg i møtet: 

Tilskudd til en inkluderende og trygg russetid IVG. 

  

Tilskudd til private barnehager i Inderøy kommune skal følge nasjonal sats for 2024.  

 

Økt rammetilskudd til gratis SFO for 1.- 3. trinn skal i sin helhet gå til økt bemanning i kommunens 

SFO, og ikke legges i fellesområdet.  

  



 

Kommunedirektøren får i oppdrag å skyve på investeringene i varige driftsmidler ut i fra hva 

kommunedirektøren vurderer som kritisk nødvendig eller hva som kan skyves på i budsjett og 

økonomiplan.  

Forskyving av investeringer bør gi en årlig reduksjon i kapitalkostnader i størrelsesorden 4-5 mil. pr. 

år.  

Kommunedirektøren får også i oppdrag å se på om det er investeringer innenfor selvkostområdet 

kan skyves på, med mål om at en økning i kommunale avgifter blir mindre en planen forutsetter. 

  

Tiltak 2024 2025 2026 2027       
Støtte til Inderøy Utvikling SA i 2022 100 000 0 0 0       
Støtte til Inderøy Utvikling SA i 2022 -100 000 0 0 0       
Endring i dagtilbud for hjemmeboende demente 1 500 000 1 500 000 1 500 000 1 500 000       
Samling av tjenester ved heldøgns omsorg (HDO) 2 400 000 2 400 000 2 400 000 2 400 000       
Utleie av boliger til heldøgns omsorg (HDO) 2 700 000 5 400 000 5 400 000 5 400 000       
Effektivisering barnehagedrift. Avvikling av Mosvik 

barnehage 1 400 000 3 100 000 3 100 000 3 100 000 
      

Omklassifisering av Otertjønnvegen og 

Hindbergvegen 50 000 100 000 100 000 100 000 
      

Utleie kjøkkendrift Inderøyheimen 1 100 000 2 200 000 2 200 000 2 200 000       
Frivillighetens arbeid med barn og unge, tilskudd 

økes 100 000 0 0 0 
      

Kompetanseutvikling og rekruttering 1 000 000 0 0 0       
Økte leieinntekter Spiren -100 000 0 0 0       
Økte leieinntekter av kommunale boliger -500 000 0 0 0       
Økte kostnader leie Spiren 100 000 0 0 0       

Sum vedtatt endring av netto driftsresultat i 

formannskap 9 750 000 14 700 000 14 700 000 14 700 000 
      

Inndekning 
Redusert 

 resultat 

Resultat + 

bruk av 

dispfond 

Resultat + 

bruk av 

dispfond 

Resultat + 

bruk av 

dispfond 
      

Netto driftsresultat etter formannskapets 
innstilling 400 000 -2 483 000 -2 625 000 -8 350 000 

      

                

Inkluderende russetid 20 000 20 000 20 000 20 000       
Satser private barnehager på nasjonalt nivå* 0 0 0 0       
Midler til SFO fra fellesområdet og til oppvekst** 0 0 0 0       
Utsettelse investeringer 0 0 0 0       

Sum vedtatt endring av netto driftsresultat i 

kommunestyret 20 000 20 000 20 000 20 000 
      



 

Inndekning 
Redusert 

 resultat 

Resultat + 

bruk av 

dispfond 

Resultat + 

bruk av 

dispfond 

Resultat + 

bruk av 

dispfond 
      

Netto driftsresultat etter vedtak i kommunestyret 380 000 -2 503 000 -2 645 000 -8 370 000       

                

                

* Tiltaket har ukjent konsevens og vil løses innenfor eksisterende driftsrammer     

** Tiltaket omdisponerer midler på 1.191.000 fra fellesområdet til oppvekst. Ref. tilleggsnotat økonomiplan 

2024-2027 

PS 52/23 Kommunens prioriteringer av spillemidler i 2024 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Oppdaterte prioriteringslister vedtas. Oppdaterte prioriteringslister erstatter tabellene i kap. 8.1 og 
8.2 i Temaplan for Idrett og fysisk aktivitet 2021-2024, og blir lagt ved som vedlegg til vedtatt plan fra 
07.12.20. 
  
 

 

 

Behandling i  Hovedutvalg Folk - 14.11.2023: 

Saksordfører: Laila Høgsve Bragstad 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i hovedutvalg Folk - 14.11.2023 

Oppdaterte prioriteringslister vedtas. Oppdaterte prioriteringslister erstatter tabellene i kap. 8.1 og 

8.2 i Temaplan for Idrett og fysisk aktivitet 2021-2024, og blir lagt ved som vedlegg til vedtatt plan fra 

07.12.20. 

  

 

 

Behandling i  Formannskapet - 17.11.2023: 

Saksordfører: Harald Ness 



 

  

Avstemming 

Innstilling i Hovedutvalg Folk ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i Formannskapet - 17.11.2023 

Oppdaterte prioriteringslister vedtas. Oppdaterte prioriteringslister erstatter tabellene i kap. 8.1 og 

8.2 i Temaplan for Idrett og fysisk aktivitet 2021-2024, og blir lagt ved som vedlegg til vedtatt plan fra 

07.12.20. 

  

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Repr. Mads Arild Nervik (AP) ba om å få vurdert sin habilitet. 

Repr. Mads Arild Nervik (AP) ble enstemmig vurdert inhabil jf. Fvl. § 6 1. ledd litra e. 

  

Repr. Tore Wold (H) ba om å få vurdert sin habilitet. 

Repr. Tore Wold (H) ble enstemmig vurdert inhabil jf. Fvl. § 6 1. ledd litra e. 

  

Saksordfører: Harald Ness 

  

Avstemming 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

Oppdaterte prioriteringslister vedtas. Oppdaterte prioriteringslister erstatter tabellene i kap. 8.1 og 

8.2 i Temaplan for Idrett og fysisk aktivitet 2021-2024, og blir lagt ved som vedlegg til vedtatt plan fra 

07.12.20. 

  



 

PS 53/23 Valg av styrer, råd og utvalg 2023-2027 - Supplerende 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Forslag på medlemmer til styrer, råd og utvalg legges fram i møtet. 
  
 

 

 

Behandling i  Formannskapet - 27.11.2023: 

Saksordfører: Unn-Elisabeth Tronstad Kristiansen 

  

Forslag fremmet i møtet av Ap/H: 

Det opprettes et nytt Integreringsråd i Inderøy, etter modell fra Verdal kommune. 

Det skal velges 2 politiske representanter inn i rådet. De politiske representantene er leder og 

nestleder i rådet.  

Kommunedirektøren bes iverksette arbeidet med etablering av rådet innen neste møte i Hovedutvalg 

Folk. 

  

Resten av saken utsettes til kommunestyremøte 11. desember når listen over medlemmer til er 

komplett. 

  

Avstemming 

Forslag lagt frem i møtet ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i Formannskapet - 27.11.2023 

Det opprettes et nytt Integreringsråd i Inderøy, etter modell fra Verdal kommune. 

Det skal velges 2 politiske representanter inn i rådet. De politiske representantene er leder og 

nestleder i rådet.  

Kommunedirektøren bes iverksette arbeidet med etablering av rådet innen neste møte i Hovedutvalg 

Folk. 

  



 

Resten av saken utsettes til kommunestyremøte 11. desember når listen over medlemmer til er 

komplett. 

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Saksordfører: Unn-Elisabeth Tronstad Kristiansen 

  

Arbeiderpartiet og Høyre fremmet følgende tilleggsforslag: 

Det opprettes et nytt Integreringsråd i Inderøy, etter modell fra Verdal kommune. 

Det skal velges 2 politiske representanter inn i rådet. De politiske representantene er leder og 

nestleder i rådet.  

Kommunedirektøren bes iverksette arbeidet med etablering av rådet innen neste møte i Hovedutvalg 

Folk. 

  

Kommunestyret ber Kommunedirektøren om å utrede folkevalgte nemder for samarbeidet Inderøy 

kommune har på områdene barnevern og PPT. Dette er samarbeid med Steinkjer og Snåsa, der 

Steinkjer er vertskommune.  

Vi mener slike nemder for barnevern og PPT er viktig for disse tjenester med bakgrunn i arbeidet 

med Oppvekstreform, økt fokus på forebyggende arbeid og en god tilrettelagt barnehage- og skole 

for barn og elever.  

  

Forslag om at Formannskapet får mandat til å foretar nødvendige suppleringsvalg i etterkant. 

  

Avstemming 

Valgnemndas forslag med tillegg og endringer i møtet ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

Styrer, råd og utvalg 2023-2027  

  

Formannskap. 
Valgt 20.10.23. 
  

Administrasjonsutvalg. 



 

Valgt 20.10.23. 
  

Hovedutvalg Folk. 
Valgt 20.10.23. 
  

Hovedutvalg Natur. 
Valgt 20.10.23. 
  

Arbeidsmiljøutvalg. 
Administrativt. 
  

Kontrollutvalg. 
Valgt 20.10.23. 
  

Klageutvalg. 
Formannskap utgjør klageutvalg. 
  

  

Ungdomsråd. 
Politisk representasjon 2 medlemmer som observatører. 
  

Medlemmer:                                                              

Jenny Hallsetn (valgt i 2021)                           

Sofie Gresdal (valgt i 2021)                 

Victoria Smistad (leder) (valgt i 2022)                                                           

Siri-Lill Søraas (valgt i 2022)                           

Tonje Elvida Nervik (nestleder) (valgt i 2022) 

Theodor Strugstad (valgt i 2022) 

Sanna Bakstad Jensen (valgt i 2023) 

  

Vara: 

Eirun Skjerve Lyngstad (valgt i 2023) 

Eivind Stai Skjesol (valgt i 2023) 

Emma Marie Vie (valgt i 2023) 



 

André Miland (valgt i 2023)                            
  

Politiske observatører: 

Medlemmer:                                                             Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)   Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  

2. Erlend Kvakland                                                     Lill Theres Vist Trætli 
  

  

Rådet for likestilling av mennesker med nedsatt funksjonsevne 

6 brukerrepresentanter + 2 politiske observatører skal velges. Varamedlemmer i 

rekkefølge.  Kommunestyret utpeker leder og nestleder. 
  

Forslag: 

Fra brukerorganisasjoner:                                          

Medlemmer:   

1. Per Jensen 

(NFU)                                                                                                               

2. Roy Staven (SAFO)                                                                          

3. Øystein Forr (Norges Handicapforbund)                                                               

4. Karin Berge (LHL Mosvik)                                                               

5. Inger Anna Saltvik (Sør- Verran Helselag)                                     

6. Hans Petter Nissen (FFO)                                                                           
  

Vara: 

1. Kristin Lie Slapgaard (NFU) 

2.  Eva Rømuld (LHL)  

Politiske observatører: 

Medlemmer:                                                             Vara: 

1. Lise Eriksen                                                            Magnus Fossum 

2. Marit Støre Valen                                                  Edit Jakobsen 

  

Forslag på leder og nestleder:  

Leder: Per Jensen 



 

Nestleder: Øystein Forr 

  

Eldres råd. 
5 medlemmer + 2 politiske observatører skal velges. Personlige varamedlemmer. 
  

Forslag: 

Medlemmer:                                                              Vara: 

1. Arvid Nervik (Mosvik)                                            Erna Markhus 

2. Karin Kjølmoen (Røra)                                           Cornelia Malmo 

3. Laila Larsen (Sandvollan)                                       Per Einar Trana 

4. Olav Næss (Utøy)                                                   Gerd Undersåker 

5. Bjarne Kvistad (Sakshaug)                                      Kjell Gulstad 

  

Politiske observatører: 

Medlemmer:                                                             Vara: 

1. Terje Djuvsland                                                      Trine Berg Fines 

2. Arne Bredland                                                       Terje Ljøkjell 
  

Forslag på leder og nestleder:  

Leder: Bjarne Kvistad 

Nestleder: Karin Kjølmoen 

  

Sakkyndig nemnd for eiendomsskatt. 
3 medlemmer med varamedlemmer. Det skal velges leder, nestleder og medlem. 

Forslag: 

Leder: Pål Søndrol Gauteplass                                               

Nestleder: Mariann Hovinn                                        

Medlem: Arnfinn Tangstad                                                    
  

Forslag vara: Berit Slåttnes Aune, Leif Arne Sagmo, Mikal Steinsli 
  

  

Klagenemnd for eiendomsskatt. 
3 medlemmer med varamedlemmer. Det skal velges leder, nestleder og medlem. 



 

Forslag: 

Hermod Løkken                                                                      

Otte Vatn                                                        

Åge Morten Stavran                                                   
  

Vara: Åse Granlund, Kjell Schive, Marit Isaksen 

  

Forslag:  

Leder: Hermod Løkken 

Nestleder: Otte Vatn 

Medlem: Åge Morten Stavran 

  

Inderøy fjellstyre for Heia statsallmenning. 
Forslag: 5 medlemmer med varamedlemmer. Leder og nestleder skal velges. 

Medlemmer:                                                 Vara: 

1. Kjetil Helgesen                                            

2. Anders Røflo                                              Ingvild Rotmo 

3. Marit Beate Voll                                        Trond Bjørken 

4. John Halvor Berg                                       Roger Austad 

5. Kristin Løe                                                  Ingeborg Lorås 

  

Forslag leder og nestleder:  

Leder: Kjetil Helgesen 

Nestleder: Anders Røflo 

  

Verran-Inderøy fjellstyre/forsterket fjellstyre for Sandsæter statsallmenning. 
Forslag: 3 medlemmer med varamedlemmer.  

Medlemmer:                                                 Vara: 

1. Geir Jostein Ørsjødal                                 Signar Berger 

2. Kjetil Klepp                                                 Trude Hoff 

3. Christina Heggstad                                     Laila H. Bragstad 

  

Fjellstyre for Sliper og Høgfoss og Skavdal og Røsshei statsallmenning. 
Forslag: 5 medlemmer med varamedlemmer. Konstituerer seg selv.  



 

Medlemmer:                                                 Vara: 

1. Trond Staberg                                            Ann- Kristin Langfjæran 

2. Geir Jostein Ørsjødal                                 Steinar Viken 

3. Bodil Anita Olsen                                       Edel Brøndbo 

  

4. Mads Arild Nervik                                      Torbjørn Nervik 

5. Gunnhild Jenssen                                       Johnny Haugen 

  

Beredskapsråd. 
4 medlemmer med varamedlemmer (inkl. 1 medlem fra Røde Kors). 

Forslag: 3 medlemmer med varamedlemmer 

Politisk                                                                        Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)        Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  

2. Erlend Kvakland                                                     Trude Hoff 

3. Ørjan Manum Høvik                                              Ina Næss Sundseth 

4. Medlem fra Røde Kors 

             

  

Fellesrådet for soknerådene. 
Forslag: 

1 medlem fra formannskapet med varamedlem fra formannskapet 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn- Elisabeth T. Kristiansen                                Kjetil Klepp       
  

  

Folkevalgt nemnd DMS Inntrøndelag. 
Forslag: 

3 representanter med vararepresentanter (blir fastlagt gjennom egen avtale) 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Lise Eriksen                                                            Signar Berger 

2. Laila H. Bragstad                                                   Tore Wold 

3. Trude Hoff                                                             Harald Ness 



 

  

  

Felles klageinstans DMS Inntrøndelag. 
Forslag: 

1 medlem med varamedlem 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Trine Berg Fines                                                     Edit Jakobsen 

  

  

Samarbeidsutvalg for skolene. 
Forslag:  

1 medlem med varamedlem for hver skole (5 skoler + kulturskolen og Skarnsundet 

Montessoriskole). (Velges fra medlemmer i hovedutvalg Folk) 

  

Røra skole 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Ørjan Manum Høvik                                              Vibeke Arntzen            
  

Sakshaug skole 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Anders Røflo                                                          Mads Nervik 

  

Sandvollan skole 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Magnus Fossum                                                     Renata Ulvin 

  

Oppvekstsenter Vest - skole 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Jon Tokle Yri                                                          Lise Eriksen 

  

Inderøy ungdomsskole 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Lill Theres Vist Trætli                                             Trude Hoff 
  



 

Inderøy kulturskole 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Viktoria Skogset                                                     Lise Eriksen 

  

Skarnsundet Montessoriskole 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Erlend Kvakland                                                     Siv Furunes 

  

  

Representant til skoleutvalget Inderøy videregående skole 

Forslag: 

1 medlem med varamedlem 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Laila H. Bragstad                                                   Unn- Elisabeth T. Kristiansen 

  

  

Representantskap Interkommunalt arkiv Trøndelag IKS. 
1 representant med varamedlemmer (blir fastlagt gjennom selskapsavtale). 
  

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)        Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  
  

                                                                                    

Representantskapet Innherred Renovasjon IKS. 
2 medlemmer med varamedlemmer (blir fastlagt gjennom selskapsavtale). 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)        Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  

Vibeke Arntzen 

Signar Berger 

  

2. Trude Hoff                                                             Torstein Næss  

Lars Selseth Markhus 



 

Renata Ulvin 

  

Klagenemnd Innherred Renovasjon IKS 

1 medlem med varamedlem. 

Medlem:                                                                 Vara: 

1. Geir Jostein Ørsjødal                                         Trond Bjørken 

  

Representantskap Inntrøndelag brannvesen IKS. 
2 representanter med minst 2 varamedlemmer pr. representant (blir fastlagt gjennom 

selskapsavtale). 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)        Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  

Signar Berger 

Vibeke Arntzen 

  

2. Erlend Kvakland                                                     Trude Hoff  

Lill Theres Vist Trætli  

Kjetil Klepp 

  

  

Representantskap Innherred interkommunale legevakt IKS. 
1 representant med varamedlemmer (blir fastlagt gjennom selskapsavtale). 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)        Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  

Vibeke Arntzen 

Signar Berger 

  

  

Trondheim Havn. 
1 representant med varamedlemmer. 



 

Medlem:                                                        Vara: 

1. Geir Jostein Ørsjødal (valgt 20.10.23)       Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 

20.10.23) 

                                                                       Trond Bjørken 

Tore Wold 

  

  

Inn-Trøndelag interkommunale utvalg mot akutt forurensning. 
1 representant med varamedlemmer. 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Trond Bjørken                                                       Trude Hoff  

                                                                                     Lars Selseth Markhus   

                                                                                     Margrete Letnes 

  

  

Naboer AB – generalforsamling. Viser til politisk sak 57/23 i formannskapet 
«Salg av aksjer i forbindelse med ny eierform» 

1 representant med varamedlemmer. 

1. Geir Jostein Ørsjødal                                             Signar Berger  

Harald Ness  

Trude Hoff 
  

  

Representant til Reitansfondets årsmøte. 
Forslag: 

1 representant med varamedlem. 
  

Medlem:                                                        Vara: 

1. Laila H. Bragstad                                        Anders Røflo    
  

  

  

Representant i styret for Stiftelsen Trønderfrukt. 
Forslag: 



 

1 representant med varamedlem. 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)        Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  
  

  

Representanter til samfunnshusenes andelslag representantskap. 
Sandvollan samfunnshus 

2 representanter med varamedlemmer 

Medlemmer:                                                                         Vara: 

1. Sivert Rannem                                                                   Kirsti Grøtan 

2. Terje Djuvsland                                                                  Annvor Fjerstad 

                                                                                                

Vi stiller med 2 representanter fra kommunen. Vi ber om at vedtekter for Sandvollan 

samfunnshus endres fra 6 til 2 representanter.  
  

Lyngstad samfunnshus 

5 representanter med varamedlemmer i rekkefølge 

Medlemmer:                                                                         Vara: 

1. Anstein Lyngstad                                                              Rune Vang 

2. Kjellaug Myrmo                                                                 Camilla Iversen 

3. Kjell Magne Laugtug                                                           

4.                                                                                 

5.          

Lyngstad samfunnshus er oppløst, og de opplever seg som fristilt. Valg utsettes til 
nærmere avklaring. 
                                                            

Mosvang kulturhus 

2 representanter med varamedlemmer i rekkefølge. (kan velge 5) 

Medlemmer:                                                                         Vara: 

1. Ina Næss Sundseth                                                           Øyvind Løkken 

2. Ingrid Brattaker                                                                 Ann- Kristin Wiik 

Langfjæran 

  



 

  

Styret for internettkafeen 

1 representant med varamedlem. 

Medlem:                                                                                Vara: 

1. Laila H. Bragstad                                                               Lill Theres Vist Trætli 
  

  

Valgmøte i rådet for stiftelsen Sund folkehøgskole. 
2 medlemmer med varamedlemmer 

Medlemmer:                                                                         Vara: 

1. Lise Eriksen                                                                        Trine Berg Fines 

2. Margrete Letnes                                                                Renata Ulvin 

  

  

Representant i valgnemnd til konfliktråd.     
1 representant med varamedlem 

Medlem:                                                                                Vara: 

1. Geir Jostein Ørsjødal                                                         Lise Eriksen 

  

  

Representantskap Revisjon Midt-Norge SA. 
1 representant med varamedlemmer 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)        Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  

Signar Berger  

Vibeke Arntzen 

  

Representantskap KonSek Trøndelag IKS. 
1 representant med varamedlemmer 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)        Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  

Signar Berger 



 

  

  

Nord-Trøndelag Krisesenter IKS. 
1 representant med varamedlemmer 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)        Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  

Vibeke Arntzen 

  

  

Styret i Mosvik vannverk SA. 
Forslag: 

1 representant med varamedlem 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Trude Hoff                                                             Geir Jostein Ørsjødal 

  

  

Generalforsamlingen i Grong sparebank. 
Forslag: 

1 representant med varamedlem til generalforsamlingen 

Medlem:                                                                    Vara 

1. Signar Berger                                                        Geir Jostein Ørsjødal 

  

Vannregionutvalget. 
1 medlem med varamedlem (Leder hovedutvalg Natur) 

Forslag: 

1 medlem med varamedlem 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Trond Bjørken                                                       Trude Hoff 

  

Transportnemnd. 
1 medlem + 1 fra pensjonistlaget, handicapforbundet og pleie- og omsorg 



 

  

Oppnevnes administrativt 
  

  

Utvalg for lokale stedsnavn. 
5 medlemmer: 3 politisk oppnevnte med varamedlemmer i rekkefølge og 2 personer 

oppnevnt av kommunedirektøren. 

Forslag: 

5 medlemmer: 3 politisk oppnevnte med varamedlemmer i rekkefølge og 2 personer 

oppnevnt av kommunedirektøren (politisk oppnevnte etter forslag på to personer fra 

Inderøy museums- og historielag og en person fra Mosvik museums- og historielag.) 

  

Medlemmer:                                                             Vara: 

1. Otte Vatn                                                               Svein Vestrum 

2. Stein Ivar Grønnesby                                           Bjarne Kvistad 

3. Morten Olsen Haugen (foreslått gjenvalgt)     Helge Brattaker (foreslått 

gjenvalg)                                                                          

1. Jarle Rennna 

2. Ingrid Stai 
  

  

Trafikksikkerhetsutvalget 

5 medlemmer: 3 politisk (ordfører + 2 hovedutvalgslederne), politikontakten og 2 

personer oppnevnt av kommunedirektøren, hvorav en som leder. 
  

Medlemmer:                                                             Vara 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)      Geir Jostein Ørsjødal 

2. Laila Høgsve Bragstad (valgt 20.10.23)                 Mads 

Nervik                                                    

3. Trond Bjørken (valgt 20.10.23)                              Tore Wold        

4. Politikontakt                                                                                               

5. Administrasjon: Kristin Bjerke Denstadli (leder) 

6. Administrasjon                                                       
  



 

Innstillingsutvalg (for priser) 

Medlemmer fra hovedutvalg Folk 

1. Leder HU folk           

2. Nestleder HU folk                                       

3. Anders Røflo 

  

Representanter i styringsgruppe Stedsutvikling Kjerknesvågen 2030 

7 medlemmer (ordfører, 1 kommunestyrerepresentant, Nordøy grendelag, 

Kjerknesvågen kai- og båtforening, BUA, Lyngstad Samfunnshus, Næringssjefen) 

  

Medlemmer:                                                                         Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)               Geir Jostein Ørsjødal 

2. Kjetil Klepp                                                                         Trude Hoff 
  

  

Representant i eiermøte NTE. 
1 representant med varamedlem. 

Medlem:                                                                    Vara: 

Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)      Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  
  

 1.Trude Hoff                                                             Kjetil Klepp 

  

Digitale Innherred KO (DIKO) 

1 representant med varamedlem. 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)        Geir Jostein Ørsjødal (valgt 

20.10.23)  
  

  

Innherred Anskaffelser 

3 representanter med varamedlem. 

Medlem:                                                                    Vara: 



 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen (valgt 20.10.23)   Laila Høgsve Bragstad (valgt 

20.10.23)  

2. Vibeke Arntzen                                                      Martin Schanke 

3. Torstein Næss                                                        Margrete Letnes 

  

Innherred interkommunalt politisk råd (Innherred Regionråd) 

3 medlemmer (ordfører, varaordfører og representant fra det største mindretallsparti) 

med 2 varamedlemmer hver. 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen                               Vibeke Arntzen 

                                                                                      Signar Tormod Berger 

2. Geir Jostein Ørsjødal                                             Tore 

Wold                                                                                                                             

                                                                                      Laila H. Bragstad 

3. Trude Hoff                                                               Kjetil Klepp 

                                                                                      Torstein Næss 

                                                                                    

Representantskapet for Midt-Norge 110-sentral. 

1 representant med varamedlem (blir fastlagt gjennom selskapsavtale). 

Medlem:                                                                    Vara: 

1. Unn-Elisabeth T. Kristiansen                               Geir Jostein Ørsjødal  
  

Styret i stiftelsen Nils Aas Kunstverksted – valgt av kommunestyret 07.03.2022 
for perioden 2022-2024 (velges nytt våren 2024) 

5 medlemmer med varamedlemmer. 

Funksjonstiden er 2 år. 
  

Styremedlemmer: 

Lise Eriksen (leder) 

Kari Stai 

Kirsten Haugum 



 

Laila Roel 

Atle Aas (på vegne av arvingene) 

  

Varamedlemmer: 

Margareth Halle 

Harald Ness 

  

  

For utvalgene nedenfor skal forslag og valg av medlemmer skje senere: Velges 

senere for perioden 2025-2029? 

Forliksrådet 

Møtefullmektiger til forliksrådet 

Lagrettsmedlemmer, meddommere og skjønnsmenn 

Særskilt utvalg for jordskiftesaker 

  

  

Det opprettes et nytt Integreringsråd i Inderøy, etter modell fra Verdal kommune. 

Det skal velges 2 politiske representanter inn i rådet. De politiske representantene er leder og 

nestleder i rådet.  

Kommunedirektøren bes iverksette arbeidet med etablering av rådet innen neste møte i Hovedutvalg 

Folk. 

  

Kommunestyret ber Kommunedirektøren om å utrede folkevalgte nemder for samarbeidet Inderøy 

kommune har på områdene barnevern og PPT. Dette er samarbeid med Steinkjer og Snåsa, der 

Steinkjer er vertskommune.  

Vi mener slike nemder for barnevern og PPT er viktig for disse tjenester med bakgrunn i arbeidet 

med Oppvekstreform, økt fokus på forebyggende arbeid og en god tilrettelagt barnehage- og skole 

for barn og elever.  

  

Formannskapet får mandat til å foretar nødvendige suppleringsvalg i etterkant. 

  

  



 

PS 54/23 Møteplan 2024 for styrer, råd og utvalg 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Vedlagte møteplan for 2024 vedtas. 
  
 

 

 

Behandling i  Eldres råd - 10.11.2023: 

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig tatt til etteretning. 

  

 

Uttalelse i Eldres råd - 10.11.2023 

Eldres råd tar møteplanen til etterretning. 

  

 

 

Behandling i  Rådet for likestilling av mennesker med nedsatt funksjonsevne - 10.11.2023: 

Forslag fremmet i møte: 

Rådet gjentar ønske om å fordele møtene over ukedagene. Rådet ber spesielt om at møtet fredag 9. 

februar 2024 flyttes til torsdag 8. februar 2024. 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig tatt til etterretning. 

 

Uttalelse i Rådet for likestilling av mennesker med nedsatt funksjonsevne - 10.11.2023 

Rådet for likestilling av mennesker med nedsatt funksjonsevne tar møteplanen til etterretning. 

Rådet gjentar ønske om å fordele møtene over ukedagene. Rådet ber spesielt om at møtet fredag 9. 

februar 2024 flyttes til torsdag 8. februar 2024. 

  

 

 



 

Behandling i  Hovedutvalg Natur - 13.11.2023: 

Saksordfører: Tore Wold 

  

Forslag fremmet i møtet: 

Administrasjonen bes utrede om: 

-Om det er mulig å gjennomføre begge hovedutvalgene på samme dag. 

-Om Kommunestyre 26 februar kan flyttes til en senere dato i uken. 

  

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag md tillegg ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i hovedutvalg Natur - 13.11.2023 

Vedlagte møteplan for 2024 vedtas med følgende tillegg. 

Administrasjonen bes utrede om: 

-Om det er mulig å gjennomføre begge hovedutvalgene på samme dag. 

-Om Kommunestyre 26 februar kan flyttes til en senere dato i uken. 

  

  

 

 

Behandling i  Hovedutvalg Folk - 14.11.2023: 

Saksordfører: Laila Høgsve Bragstad 

  

Forslag fremmet i møtet: 

Administrasjonen bes utrede: 

-Om det er mulig å gjennomføre begge hovedutvalgene på samme dag. 

-Om Kommunestyre 26 februar kan flyttes til en senere dato i uken.  

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag med tillegg ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i hovedutvalg Folk - 14.11.2023 



 

Vedlagte møteplan for 2024 vedtas med tillegg. 

Administrasjonen bes utrede: 

-Om det er mulig å gjennomføre begge hovedutvalgene på samme dag. 

-Om Kommunestyre 26 februar kan flyttes til en senere dato i uken.  

  

  

 

 

Behandling i  Administrasjonsutvalget - 17.11.2023: 

Saksordfører: Unn-Elisabeth Tronstad Kristiansen 

  

Tilleggsforslag fremmet i møtet: 

-Om nødvendig skal det gjennomføres et ekstra kommunestyremøte i 2024. 

  

Avstemming 

Innstilling fra Hovedutvalg Folk med tillegg ble enstemmig vedtatt. 

  

  

 

Innstilling i Administrasjonsutvalget - 17.11.2023 

Vedlagte møteplan for 2024 vedtas med tillegg. 

Administrasjonen bes utrede: 

-Om det er mulig å gjennomføre begge hovedutvalgene på samme dag. 

-Om Kommunestyre 26. februar kan flyttes til en senere dato i uken.  

-Om nødvendig skal det gjennomføres et ekstra kommunestyremøte i 2024. 

  

  

 

 

Behandling i  Formannskapet - 17.11.2023: 

Saksordfører: Unn-Elisabeth Tronstad Kristiansen 

  

Avstemming 

Administrasjonsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

  



 

 

Innstilling i Formannskapet - 17.11.2023 

Vedlagte møteplan for 2024 vedtas med tillegg. 

Administrasjonen bes utrede: 

-Om det er mulig å gjennomføre begge hovedutvalgene på samme dag. 

-Om Kommunestyre 26. februar kan flyttes til en senere dato i uken.  

-Om nødvendig skal det gjennomføres et ekstra kommunestyremøte i 2024. 

  

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Saksordfører: Unn-Elisabeth Tronstad Kristiansen 

  

Avstemming 

Formannskapets innstillig med endringer ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

Vedlagte møteplan for 2024 vedtas med tillegg. 

 

- Hovedutvalg Natur og Hovdutvalg Folk holdes på samme dag, mandager, i 2024. 

- Kommunestyre 26. februar kan flyttes til 29. februar.  

- Om nødvendig skal det gjennomføres et ekstra kommunestyremøte i 2024. 

  

PS 55/23 Naboer AB - salg av aksjer i forbindelse med ny eierreform 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
1.Inderøy kommune selger sine aksjer i Naboer AB til Fellesrådet for Jämtland Härjedalen og 

Trøndelag for kr. 12 000,-. 
2.Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå nødvendige avtaler i forbindelse med aksjesalget. 

  
 

 

 



 

Behandling i  Hovedutvalg Natur - 13.11.2023: 

Saksordfører: Renata Ulvin 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i hovedutvalg Natur - 13.11.2023 

1.Inderøy kommune selger sine aksjer i Naboer AB til Fellesrådet for Jämtland Härjedalen og 

Trøndelag for kr. 12 000,-. 

2.Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå nødvendige avtaler i forbindelse med aksjesalget. 

  

 

 

Behandling i  Hovedutvalg Folk - 14.11.2023: 

Saksordfører: Kommunedirektøren 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i hovedutvalg Folk - 14.11.2023 

1.Inderøy kommune selger sine aksjer i Naboer AB til Fellesrådet for Jämtland Härjedalen og 

Trøndelag for kr. 12 000,-. 

2.Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå nødvendige avtaler i forbindelse med aksjesalget. 

  

 

 

Behandling i  Formannskapet - 17.11.2023: 

Saksordfører: Geir Jostein Ørsjødal 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

  

 



 

Innstilling i Formannskapet - 17.11.2023 

1.Inderøy kommune selger sine aksjer i Naboer AB til Fellesrådet for Jämtland Härjedalen og 

Trøndelag for kr. 12 000,-. 

2.Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå nødvendige avtaler i forbindelse med aksjesalget. 

  

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Saksordfører: Geir Jostein Ørsjødal 

  

Avstemming 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

1.Inderøy kommune selger sine aksjer i Naboer AB til Fellesrådet for Jämtland Härjedalen og 

Trøndelag for kr. 12 000,-. 

2.Kommunedirektøren gis fullmakt til å inngå nødvendige avtaler i forbindelse med aksjesalget. 

PS 56/23 Kvalitetsmelding barnehage 2022 - 2023 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Kvalitetsmeldingen for barnehage 2022-2023, tas til orientering 
Kvalitetsmeldingen benyttes i arbeidet med kvalitetsutvikling innenfor barnehagesektoren 
  
 

 

 

 

Behandling i  Hovedutvalg Folk - 14.11.2023: 

Saksordfører: Kommunedirektøren 

  

Avstemming 



 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i hovedutvalg Folk - 14.11.2023 

Kvalitetsmeldingen for barnehage 2022-2023, tas til orientering. 

Kvalitetsmeldingen benyttes i arbeidet med kvalitetsutvikling innenfor barnehagesektoren. 

  

 

 

Behandling i  Administrasjonsutvalget - 17.11.2023: 

Saksbehandler: Trude Hoff 

  

Avstemming 

Innstilling i Hovedutvalg Folk ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i Administrasjonsutvalget - 17.11.2023 

Kvalitetsmeldingen for barnehage 2022-2023, tas til orientering. 

Kvalitetsmeldingen benyttes i arbeidet med kvalitetsutvikling innenfor barnehagesektoren. 

  

 

 

Behandling i  Formannskapet - 17.11.2023: 

Saksordfører: Trude Hoff 

  

Avstemming 

Administrasjonsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i Formannskapet - 17.11.2023 

Kvalitetsmeldingen for barnehage 2022-2023, tas til orientering. 

Kvalitetsmeldingen benyttes i arbeidet med kvalitetsutvikling innenfor barnehagesektoren. 

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 



 

Saksordfører: Trude Hoff 

  

Laila Bragstad (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 

•    Før neste kvalitetsmelding barnehage skal utarbeides, skal Hovedutvalg Folk i møte våren 2024 gi 

innspill på tema for hvilke områder utvalget ønsker utdypet i meldinga. 

  

Avstemming 

Formannskapets innstilling med tillegg ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

Kvalitetsmeldingen for barnehage 2022-2023, tas til orientering. 

Kvalitetsmeldingen benyttes i arbeidet med kvalitetsutvikling innenfor barnehagesektoren. 

  

•    Før neste kvalitetsmelding barnehage skal utarbeides, skal Hovedutvalg Folk i møte våren 2024 gi 

innspill på tema for hvilke områder utvalget ønsker utdypet i meldinga. 

  

PS 57/23 Kvalitetsmelding for grunnskolen 2022-2023 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
  
Kommunedirektøren tar kvalitetsmeldingen til orientering 
  
Kvalitetsmelding legges til grunn for prioriteringer i økonomiplanen og enkeltsaker 
  
Det er særskilt viktig at man øker innsatsen mot mobbing og urettferdig behandling/diskriminering. 
Primært bør innsatsen økes på ungdomstrinnet. 
  
 

 

 

Behandling i  Hovedutvalg Folk - 14.11.2023: 

Saksordfører: Kommunedirektøren 

  

Laila Høgsve Bragstad, H, fremmet følgende tilleggsforslag i møtet: 



 

Før neste kvalitetsmelding skole skal utarbeides, skal Hovedutvalg Folk i møte våren 2024 gi innspill 

på tema for hvilke områder utvalget ønsker utdypet i meldinga.  

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag med tillegg ble enstemmig vedtatt. 

 

Innstilling i hovedutvalg Folk - 14.11.2023 

Kommunedirektøren tar kvalitetsmeldingen til orientering 

Kvalitetsmelding legges til grunn for prioriteringer i økonomiplanen og enkeltsaker 

Det er særskilt viktig at man øker innsatsen mot mobbing og urettferdig behandling/diskriminering. 

Primært bør innsatsen økes på ungdomstrinnet. 

  

Før neste kvalitetsmelding skole skal utarbeides, skal Hovedutvalg Folk i møte våren 2024 gi innspill 

på tema for hvilke områder utvalget ønsker utdypet i meldinga. 

  

  

 

 

Behandling i  Administrasjonsutvalget - 17.11.2023: 

Saksordfører: Vibeke Arntzen 

  

Forslag fremmet i møtet: 

Setningen "Primært bør innsatsen økes på ungdomstrinnet." tas ut. 

  

Avstemming 

Innstilling i Hovedutvalg Folk med endring ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i Administrasjonsutvalget - 17.11.2023 

Kvalitetsmeldingen tas til orientering 

Kvalitetsmelding legges til grunn for prioriteringer i økonomiplanen og enkeltsaker 

Det er særskilt viktig at man øker innsatsen mot mobbing og urettferdig behandling/diskriminering.  

  

Før neste kvalitetsmelding skole skal utarbeides, skal Hovedutvalg Folk i møte våren 2024 gi innspill 

på tema for hvilke områder utvalget ønsker utdypet i meldinga. 



 

  

  

  

  

 

 

Behandling i  Formannskapet - 17.11.2023: 

Saksordfører: Vibeke Arntzen 

  

Avstemming 

Innstilling i Hovedutvalg Folk ble satt opp mot Administrasjonsutvalgets innstilling. 

Administrasjonsutvalgets innstilling ble vedtatt mot 2 stemmer (Klepp (SP), Kvakland (Krf)) 

  

 

Innstilling i Formannskapet - 17.11.2023 

Kvalitetsmeldingen tas til orientering 

Kvalitetsmelding legges til grunn for prioriteringer i økonomiplanen og enkeltsaker 

Det er særskilt viktig at man øker innsatsen mot mobbing og urettferdig behandling/diskriminering. 

  

Før neste kvalitetsmelding skole skal utarbeides, skal Hovedutvalg Folk i møte våren 2024 gi innspill 

på tema for hvilke områder utvalget ønsker utdypet i meldinga. 

  

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Saksordfører: Vibeke Arntzen 

  

Avstemming 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

Kvalitetsmeldingen tas til orientering. 

Kvalitetsmelding legges til grunn for prioriteringer i økonomiplanen og enkeltsaker. 

Det er særskilt viktig at man øker innsatsen mot mobbing og urettferdig behandling/diskriminering. 



 

  

Før neste kvalitetsmelding skole skal utarbeides, skal Hovedutvalg Folk i møte våren 2024 gi innspill 

på tema for hvilke områder utvalget ønsker utdypet i meldinga. 

  

PS 58/23 Forslag til avtale mellom Inderøy kommune og Røra Næringspark AS 

- utbygging fase II 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Inderøy kommune vedtar forslag til ny utbyggingsavtale før oppstart og utbygging av fase II på Røra 
Næringspark som endelig og godkjent avtale mellom partene. 
  
 

 

 

Behandling i  Formannskapet - 17.11.2023: 

Saksordfører: Geir Jostein Ørsjødal 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i Formannskapet - 17.11.2023 

Inderøy kommune vedtar forslag til ny utbyggingsavtale før oppstart og utbygging av fase II på Røra 

Næringspark som endelig og godkjent avtale mellom partene. 

  

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Saksordfører: Geir Jostein Ørsjødal 

  

Avstemming 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

  



 

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

Inderøy kommune vedtar forslag til ny utbyggingsavtale før oppstart og utbygging av fase II på Røra 

Næringspark som endelig og godkjent avtale mellom partene. 

  

PS 59/23 Planlegging av nytt bygg for uteavdelingen - Kalkyler og reviderte 

tegninger 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Forprosjekt for nytt bygg for uteavdelingen, med reviderte tegninger og prosjektbeskrivelse som 
vedlagt i saken, sendes ut på anbud før nyttår med en budsjettramme på 3,5 mill. kroner. 
  
Følgende forutsetninger legges til grunn i forprosjektet: 
Den ytre budsjettrammen for byggeprosjektet er på 43,9 millioner i 2023 kroner.  
Det anbefales totalentreprise for byggeprosjektet. 
Bygget skal settes opp ved bruk av massivtre/limtre, og det skal brukes materialer til 

yttervegger og tak som krever lite vedlikehold. Solcelleplater legges på tak mot sør. 
I forprosjektet skal tilbydere lage rapporter på følgende fagområder: 

oBrannrapport 
oAkustikkrapport 
oBygningsfysikkrapport 
oEnergirapport (solcelleplater, vannbåren varme etc.) 
oVentilasjonsrapport  

  
  

 

 

 

Behandling i  Formannskapet - 27.11.2023: 

Saksordfører: Kjetil Klepp 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i Formannskapet - 27.11.2023 



 

Forprosjekt for nytt bygg for uteavdelingen, med reviderte tegninger og prosjektbeskrivelse som 

vedlagt i saken, sendes ut på anbud før nyttår med en budsjettramme på 3,5 mill. kroner. 

Følgende forutsetninger legges til grunn i forprosjektet: 

 - Den ytre budsjettrammen for byggeprosjektet er på 43,9 millioner i 2023 kroner.  

 - Det anbefales totalentreprise for byggeprosjektet. 

 - Bygget skal settes opp ved bruk av massivtre/limtre, og det skal brukes materialer til yttervegger og 

tak som krever lite vedlikehold. Solcelleplater legges på tak mot sør. 

 - I forprosjektet skal tilbydere lage rapporter på følgende fagområder: 

    o    Brannrapport 

    o    Akustikkrapport 

    o    Bygningsfysikkrapport 

    o    Energirapport (solcelleplater, vannbåren varme etc.) 

    o    Ventilasjonsrapport  

  

  

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Saksordfører: Kjetil Klepp 

  

Avstemming 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

Forprosjekt for nytt bygg for uteavdelingen, med reviderte tegninger og prosjektbeskrivelse som 

vedlagt i saken, sendes ut på anbud før nyttår med en budsjettramme på 3,5 mill. kroner. 

Følgende forutsetninger legges til grunn i forprosjektet: 

 - Den ytre budsjettrammen for byggeprosjektet er på 43,9 millioner i 2023 kroner.  

 - Det anbefales totalentreprise for byggeprosjektet. 

 - Bygget skal settes opp ved bruk av massivtre/limtre, og det skal brukes materialer til yttervegger og 

tak som krever lite vedlikehold. Solcelleplater legges på tak mot sør. 

 - I forprosjektet skal tilbydere lage rapporter på følgende fagområder: 

    o    Brannrapport 

    o    Akustikkrapport 



 

    o    Bygningsfysikkrapport 

    o    Energirapport (solcelleplater, vannbåren varme etc.) 

    o    Ventilasjonsrapport  

  

PS 60/23 Politisk behandling av temaplan for fastlegetenesta i Inderøy 

kommune 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Temaplan for fastlegetenesta blir vedtatt slik den ligg føre. 
  
  
 

 

 

Behandling i  Hovedutvalg Folk - 14.11.2023: 

Saksordfører: Lise Eriksen 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Innstilling i hovedutvalg Folk - 14.11.2023 

Temaplan for fastlegetenesta blir vedtatt slik den legg føre. 

  

 

 

Behandling i  Formannskapet - 17.11.2023: 

Saksordfører: Kjetil Klepp 

  

Avstemming 

Innstilling i Hovedutvalg Folk ble enstemmig vedtatt. 

  

 



 

Innstilling i Formannskapet - 17.11.2023 

Temaplan for fastlegetenesta blir vedtatt slik den legg føre. 

  

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Saksordfører: Kjetil Klepp 

  

Avstemming 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

Temaplan for fastlegetenesta blir vedtatt slik den legg føre. 

  

PS 61/23 Salg av aksjer i Ifjobb AS til Indre Fosen kommune 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Inderøy kommune selger sine aksjer i IFjobb AS til Indre Fosen kommune til pålydende kr. 1 000,- pr. 
aksje. Totalt 9 aksjer. 
  
 

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Saksordfører: Tore Wold 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 



 

Inderøy kommune selger sine aksjer i IFjobb AS til Indre Fosen kommune til pålydende kr. 1 000,- pr. 

aksje. Totalt 9 aksjer. 

  

  

PS 62/23 Anmodning bosetting av Flyktninger 2024 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
Kommunestyret vedtar at Inderøy kommune vil bosette 86 flyktninger i 2024. 
  
  
 

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Repr. Vibeke Arntzen (AP) ba om å få vurdert sin habilitet. 

Repr. Vibeke Arntzen (AP) ble enstemmig vurdert habil. 

  

Saksordfører: Lise Eriksen 

  

Avstemming 

Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

  

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

Kommunestyret vedtar at Inderøy kommune vil bosette 86 flyktninger i 2024. 

  

PS 63/23 Ny renovasjonsforskrift, slamforskrift og selskapsavtale vedtas 

Kommunedirektørens forslag til vedtak 
  

Selskapsavtale for Innherred Renovasjon IKS, NO 971217391, datert 12.05.2023, vedtas. 
Selskapsavtalen trer i kraft når den er vedtatt av alle deltakerne, og tidligst fra 1.januar 2024 
  



 

Ny renovasjonsforskrift datert 05.06.2023 vedtas med virkning fra 1.januar 2024. Fra samme 
tidspunkt oppheves gjeldende forskrift for husholdningsavfall av 31. oktober 2006. 

  
Ny slamforskrift datert 05.06.32023 vedtas med virkning fra 1. januar 2024. Fra samme 

tidspunkt oppheves tidligere gjeldende forskrift for slam av 31. oktober 2006. 
  

Bakgrunn 
Innherred Renovasjon IKS (heretter kalt IR) er et interkommunalt selskap etter Lov om 
interkommunale selskaper. Selskapet eies av kommunene Meråker, Stjørdal, Frosta, Levanger, 
Verdal, Inderøy, Selbu, Malvik og Tydal.  
  
Selskapets formål er på vegne av eierkommunene og i henhold til delegert myndighet å utføre den 
forvaltningsmyndighet og de oppgaver som eierkommuner har i tilknytning til innsamling, transport, 
behandling og omsetning av avfall og slam og alt som naturlig hører med til dette i eierkommunene.  
  
Den enkelte deltakende kommune har selv ansvar for, og myndighet til å vedta, forskrifter som 
regulerer området etter forurensingsloven. Dette er ikke delegert til Innherred Renovasjon. 
Innherred Renovasjon (heretter IR) har i flere omganger startet arbeidet med revidering av forskrifter 
for renovasjons- og samordningen i eierkommunene. Arbeidet har blitt stoppet med bakgrunn i 
tilbakemeldinger fra eierkommunene om vesentlige prinsipper i forslagene som måtte belyses bedre 
før forskriftene kunne legges fram for politisk behandling. Dagens gjeldende forskrifter trådte i kraft i 
2006. 
  
Arbeidet med revidering startet i samarbeid med andre renovasjonsselskap i Midt-Norge for flere år 
siden. De fleste av disse har nå revidert sine forskrifter. De siste årene har dermed forskriftene både 
regionalt og nasjonalt blitt mer harmonisert. I det felles arbeidet i Midt-Norge på tvers av 
renovasjonsselskapene har selskapene hatt hjelp fra jurister hos Samfunnsbedriftene, en 
bransjeorganisasjon for bedrifter som har et samfunnsoppdrag. 
  
Den felles prosessen med de øvrige renovasjonsselskapene i regionen resulterte i februar 2022 med 
at forslag til ny renovasjonsforskrift og forslag til ny slamforskrift ble sendt på høring. Denne var bygd 
på mye den samme lesten som forslaget som ble sendt ut ved tidligere anledninger i prosessen. 
  
Med bakgrunn i dette meldte IR sine eierkommuner på dette tidspunktet tilbake til selskapet at man 
ønsket å stoppe denne prosessen for å kvalitetssikre og forankre forskriftene på en bedre måte i 
eierkommunene før en sender på høring igjen. IR møtte representanter på administrativt nivå i alle 
eierkommuner til en felles gjennomgang, og det ble da konkludert med en ny oppstart av arbeidet 
sammen med representanter fra kommunene. Det ble i forbindelse med den kommunale prosessen 
også avdekket at hver kommune som ansvarlig for utredning og vedtak av forskrift må fatte politisk 
vedtak om å legge forskriftene på høring. I den offentlige høringsprosessen kan alle inngi 
høringsuttalelse. 
  
I 2022 har arbeidet med Renovasjonsforskriften og Slamforskriften derfor foregått i tett samarbeid 
med selskapets 9 eierkommuner. Våren 2022 ble det etablert en arbeidsgruppe med representanter 
fra IR og flere eierkommuner, som har gjort en grundig gjennomgang og revidering av utkastene til 
forskrifter. Arbeidsgruppa har hatt flere møter der innhold og tekst i forslagene er gjennomgått og 
diskutert. Gruppa har diskutert seg fram til løsninger som er vurdert til å være innenfor regelverket. 



 

En oppsummering av arbeidet har så blitt presentert for- og diskutert med representanter for alle 
eierkommunene i et fellesmøte på nyåret 2023. 
  
Arbeidsgruppa har bestått av:  
• Kari Lundsvoll (rådgiver hytte-/fritidsrenovasjon og utvikling), Gunn-Heidi Kvaløy (seniorkonsulent), 
Øyfrid S. Knudsen (kommunikasjonsrådgiver) og Geir Tore Leira (adm.dir.), Innherred Renovasjon  
• Ingrid Juberg Moe (kommuneadvokat), Levanger kommune og Verdal kommune  
• Bård Kotheim (virksomhetsleder teknisk drift) Verdal kommune  
• Daniel Flatmo Bakken (juridisk rådgiver), Stjørdal kommune  
• Randi Garberg (Ingeniør vei, vann og avløp) og Renate Eliassen (rådgiver samfunnsutvikling og 
tekniske tjenester), Malvik kommune  
• Erlend Slapgård (sektorleder plan, landbruk og kommunalteknikk) og Audhild Slapgård (enhetsleder 
plan, landbruk og kommunalteknikk), Inderøy 
  
Silje Bjordal (fagansvarlig avløp - kommunalteknikk), Malvik og Bjørn Sandvik (ingeniør vann og 
avløp), Levanger, har også deltatt i arbeidsgruppa for slamforskrift. 
  
De reviderte forskriftene avviker fra dagens gjeldende forskrifter i form og i innhold, men endringene 
påvirker ikke innsamlingssystemet vesentlig. Det viktigste arbeidet har bestått i å fjerne uklarheter, få 
samsvar mellom paragrafer, gjøre regelverket tydeligere, og å oppdatere regelverket i tråd med 
gjeldende regelverk og føringer nasjonalt og internasjonalt. Det er også gjort endringer som fjerner 
eventuelle uhensiktsmessige ulikheter på tvers av kommunene. Kommunedirektøren har ikke klart 
for seg hva disse forskjellene mellom kommunen består i, eller om det er en relevant problemstilling 
for Inderøy. Det er på det rene at noen av kommunen har vært med fra starten av, og noen har 
kommet med i etterkant, og noen og etter nåværende forskrift ble utarbeidet. 
  
De nye forskriftene med retningslinjer skal gi mindre rom for tolkning, og dermed mindre 
forskjellsbehandling mellom abonnenter i selskapet. Selskapets vedtak om «lik pris – lik tjeneste» og 
behovet for effektiv utnytting av ressurser taler også for en praktisering av ordningen som er lik for 
alle. 
  
Til begge forskrifter er det laget utdypende retningslinjer som skal sikre forutsigbarhet og 
likebehandling. Overordnede bestemmelser ligger i forskriften, mens detaljerte beskrivelser av 
ordningene og forklaringer til regelverket ligger i retningslinjene. Arbeidsgruppen har vært tydelig på 
at retningslinjene på ingen måte må kunne overstyre eller endre ordlyden eller intensjonene i 
forskriften. Dette gjenspeiles i forslaget om at endringer i retningslinjene ikke er gjenstand for en 
offentlig høringsprosess, eller grundig politisk behandling i de respektive kommunestyrene. 
Forskriftene skal ikke være avhengig av retningslinjene for å fungere.   
  
Innherred Renovasjon IKS sendte ut forlag til ny renovasjonsforskrift og slamforskrift til Inderøy 
kommune den 27.01.2023.  
  
Hovedutvalg Natur sendt forlag til ny renovasjonsforskrift og forslag til ny slamforskrift på høring den 
06.02.2023, med høringsfrist 05.04.2023.  
  
Den 04.08.2023 sendte Inderøy kommune innspill til endringer i forslagene til forskriftene.   
  



 

Det ble avholdt møtet i Innherred Renovasjon – representantskapet den 14.08.2023.  Det ble her en 
diskusjon om det skulle brukes tid på å gå gjennom forslag til endringer i forskriftene fra blant annet 
Inderøy kommune, eller om forskriftene skulle vedtas om foreslått.  
  
Innspillene fra Inderøy ble så vidt drøftet, men Representantskapet var omforent om at det var 
nødvendig å vedta oppdaterte forskrifter som foreslått for å få fremdrift i arbeidet. Inderøy 
kommune var tydelige på at våre forslag til endringer må vurderes, og det ble besluttet at 
arbeidsgruppa skal se nærmere på disse forslagene i repskapsmøte i november 2023.  
  
Representantskapet i Innherred Renovasjon IKS vedtok i møte den 14.08.23 i sak 12/23, å sende 
revidert Selskapsavtale datert 05.06.23 til godkjenning i eierkommunene. 
  
Inderøy kommune har den 06.09.2023 kommet med oppdaterte forslag til endringer i forskriftene 
som er sendt ut til arbeidsgruppa. Kommunens innspill ble gjennomgått i arbeidsgruppa den 
19.10.2023. Det var enighet i at arbeidsgruppa skal se nærmere på de fleste innspillene som har 
kommet inn fra Inderøy kommune og Stjørdal kommune i starten av 2024. Det ble av IR presisert at 
det er viktig at forskriftene blir vedtatt av alle eierkommunene før 1. januar 2024.  
  
Forslag til renovasjonsforskrift, slamforskrift og selskapsavtale var tatt opp til behandling i 
kommunestyret den 20. oktober, men det ble vedtatt å utsette saken.  
  
Representanter fra IR, kommunedirektør, ordfører, varaordfører og Konstituert sektorleder 
gjennomførte møte den 6. november. IR opplyste om at alle eierkommunene med stor sannsynlighet 
vil vedta forskriftene før jul, og presiserte viktigheten av at Inderøy kommune vedtar forskriftene og 
selskapsavtalen for å komme videre i arbeidet.  
  
Saken sendes nå på nytt til behandling i kommunestyret.  
  

Konklusjon 
Avfallsbransjen har siden 2006 gjennomgått en betydelig endring med tanke på innføring av 
nasjonale krav til sortering, gjenvinning og nasjonale bærekraftmål mm. Dagens forskrifter medfører 
som følge av manglende oppdatering på området at det i en del sammenhenger er utfordringer 
knyttet til tolking av regelverket og ifølge IR likebehandling mellom kommunene. Det er derfor 
vurdert som nødvendig med en revisjon av dagens forskrifter slik at disse er i tråd med gjeldende 
regelverk og føringer knyttet til avfalls- og slamhåndtering. 
  
Inderøy kommune mener det er viktig at de nye forskrifter vedtas, men mener samtidig at det er 
behov for å jobbe videre med forskriftene. Kommunedirektøren mener at det kan jobbes videre med 
innspillene til kommunen i arbeidsgruppa med representanter fra alle eierkommunene og IR. 
Konstituert sektorleder Lise L. Værdal vil delta i arbeidsgruppa, og det er avtalt et møte i 
arbeidsgruppa allerede i januar. Sektorleder holder ordfører og kommunedirektør orientert om 
arbeidet i arbeidsgruppa.  
  
På bakgrunn av det ovenstående foreslår kommunedirektøren at forskrift om renovasjon og forskrift 
om slam bør vedtas. 
  
Kommunedirektøren foreslår at forslag til selskapsavtale datert 12.05.23 godkjennes. 



 

  

 

 

 

Behandling i  Kommunestyret - 11.12.2023: 

Saksordfører: Trond Bjørken 

  

Trude Hoff (SP) ba om at saken utsettes. 

  

Avstemming 

Utsettelsesforslag falt med 8 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), Næss (SP), Oppebøen (SP), 

Melhus (SP), Røflo (SP), Jakobsen (Krf) . 

Kommunedirektørens forslag ble vedtatt mot 8 stemmer (Hoff (SP), Klepp (SP), Letnes (SP), Næss 

(SP), Oppebøen (SP), Melhus (SP), Røflo (SP), Jakobsen (Krf). 

  

 

Vedtak i Kommunestyret - 11.12.2023 

•    Selskapsavtale for Innherred Renovasjon IKS, NO 971217391, datert 12.05.2023, vedtas. 

Selskapsavtalen trer i kraft når den er vedtatt av alle deltakerne, og tidligst fra 1.januar 2024 

•    Ny renovasjonsforskrift datert 05.06.2023 vedtas med virkning fra 1.januar 2024. Fra samme 

tidspunkt oppheves gjeldende forskrift for husholdningsavfall av 31. oktober 2006. 

•    Ny slamforskrift datert 05.06.32023 vedtas med virkning fra 1. januar 2024. Fra samme tidspunkt 

oppheves tidligere gjeldende forskrift for slam av 31. oktober 2006. 
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